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En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA
CLIMÀTICA

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECOLOGIA URBANA,
EMERGÈNCIA CLIMÀTICA DEL DIA 23 D'ABRIL DE 2020

En la Sala de Premsa, pati A, 2n pis de l'edifici de l'Antiga Fàbrica de Tabacs de la ciutat
de València, sent les onze hores, del dia vint-i-tres d'abril de dos mil vint, davall la presidència
del Sr. Sergi Campillo Fernández, es reunix en sessió ordinària la Comissió Informativa
d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica, a la qual assistix la Sra. Elisa Valía Cotanda, el Sr.
Alejandro Ramón Álvarez (telemàticament), el Sr. Giuseppe Grezzi, el Sr. Emiliano García
Domene (telemàticament), que s'incorpora en el punt 3 abans de la votació, la Sra. Julia Climent
Monzó, el Sr. Carlos Mundina Gómez, la Sra. Rocío Gil Uncio (telemàticament) i el Sr. Vicente
Montañez Valenzuela (telemàticament), que actua com a Secretari, per delegació del Secretari
General del Ple, José Vicente Ruano Vila. 

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-56194-2020-000004-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
SECRETÀRIA. Proposa autoritzar la participació a distància, en la sessió de la Comissió
d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica de data 23 d'abril de 2020, als membres que ho
sol·liciten.

"ANTECEDENTS

En la sessió de la Comissió d’Ecologia Urbana, Emergència Climàtica, de data 16 de març
de 2020 ja es va autoritzar la participació a distància dels membres que ho van sol·licitar a causa
de la situació del coronavirus.

La petició s'ajusta a Dret, el Reglament orgànic del Ple recull la participació a distància per
mitjans electrònics. S'exclouen els mitjans telefònics i de correu electrònic per a no oferir-la
suficient seguretat jurídica, atés que aquesta seguretat és l'element bàsic i nuclear de
l'autorització. El Servici de Tecnologies de la Informació i Comunicació establirà el mitjà
electrònic que assegure la identitat de la regidoria, el contingut de les seues manifestacions, el
moment en què aquestes es produïsquen i la interactivitat i intercomunicació amb els membres
del ple en temps real, així com la disponibilitat del mitjà durant la sessió.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. L'article 47 del Reglament orgànic del Ple estableix que el Ple de l'Ajuntament
celebra les seues sessions de forma presencial, però que, no obstant això, podrà autoritzar la
participació a distància en una o diverses sessions als qui el sol·licite per causa degudament
justificada. Així mateix, assenyala que s'han de poder complir les condicions de seguretat jurídica
regulades en l'article 17 de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de règim jurídic del sector públic.

SEGON. El nou apartat 3 de l'article 46 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les
Bases del Règim Local estableix que en tot cas, quan concórreguen situacions excepcionals de
força major, de greu risc col·lectiu, o catàstrofes públiques que impedisquen o dificulten de
manera desproporcionada el normal funcionament del règim presencial de les sessions dels
òrgans col·legiats de les Entitats Locals, aquests podran, celebrar sessions i adoptar acords a
distància per mitjans electrònics i telemàtics.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda:

Únic. Autoritzar la participació a distància en la sessió de la Comissió d’Ecologia Urbana,
Emergència Climàtica de data 23 d’abril de 2020 dels membres que ho sol·liciten."

VOTACIÓ 

La Comissió per unanimitat aprova la proposta de autorització de participació a distancia
en aquesta Comissió a tots el grups polítics que la sol·liciten.

 ACORD
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"Autoritzar la participació a distància en la la sessió de la Comissió d’Ecologia Urbana i
Emergència Climàtica, de data 23 d’abril de 2020 al Sr. Emiliano García Domene, a la Sra. Rocío
Gil Uncio i al Sr. Vicente Montañez Valenzuela."

2 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l'acta de la Sessió anterior de data 16 de març de 2020.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 16 de març de 2020, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

3 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 24
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, relativa a
la "Desinfecció en parcs i jardins".

MOCIÓ

"Desde el pasado día 14 de marzo, fecha en la que se aprobó el RD 463/2020 y se decretó
el Estado de Alarma en España, la población en general vive en una situación de confinamiento
domiciliario, habiéndose limitado la libertad de movimientos, permitiéndose únicamente el uso
del espacio público para acciones y cometidos específicos y detallados, todos ellos reglados,
desplegándose por los cuerpos y fuerzas de seguridad del estado, las policías locales y hasta el
ejército labores de vigilancia y control de los mismos.

La ciudad de València como el resto de municipios ha adoptado medidas de restricción al
acceso de los Parques y Jardines, zonas verdes y espacios libres en general, no pudiendo ser
utilizados como consecuencia del Estado de Alarma decretado y la prohibición de salir de los
domicilios.

Hasta la fecha sabemos que las medidas adoptadas y que han sido sucesivamente
prorrogadas por el Gobierno de España durarán hasta el próximo día 26 de abril, salvo nuevas
prórrogas que no son descartables, y en todo caso la vuelta a la normalidad como se ha anunciado
por el Ejecutivo será escalada, no teniendo más información al respecto sobre cómo y en qué
plazos se llevará a cabo.

Recientemente, a través de los medios de comunicación, hemos tenido conocimiento de
que el Gobierno de España está valorando la posibilidad de que los niños puedan ir a pasear antes
de que se levante el confinamiento, por un tiempo controlado y siempre bajo la vigilancia de un
adulto.

En este contexto, desde el grupo municipal Popular, creemos que es momento de actuar
con previsión y por ello instamos al gobierno municipal a que esté preparado, y previamente al
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uso y disfrute nuevamente de los Parques, Jardines, zonas verdes y espacios libres lleve a cabo
los trabajos de desinfección en los mismos, que suponen una superficie aproximada de 5 millones

de m .2

En particular, interesamos que la desinfección de las zonas verdes se lleve a cabo en todo
el mobiliario urbano, instalaciones, fuentes, juegos infantiles y elementos que puedan existir,
previamente a su apertura, con las debidas garantías para los usuarios, preservando el espacio
natural y la vegetación existente.

 Por todo lo anteriormente expuesto, formulamos las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO

1.- Que el Ayuntamiento de València tenga previsto y realice con carácter previo a la
apertura al público de parques y jardines, zonas verdes y espacios libres en general, la completa
desinfección de los elementos de mobiliario urbano, fuentes e instalaciones que existan en los
mismos, y en especial las zonas de juegos infantiles.

2.- Asimismo, que dichos trabajos de desinfección se lleven a cabo con la antelación
suficiente y el margen de seguridad necesario para que, una vez se autorice el uso y disfrute de
los mismos, los productos de desinfección utilizados sean eficaces y no supongan riesgo para los
usuarios."

DEBAT

El Sr. Mundina explica la moció. Afig que és una moció que busca sumar i proposar, des
de la comprensió de la dificultat que suposa per a l'equip de govern prendre mesures en una
situació tan nova. La idea és només tractar mobiliari concret (jocs infantils, bancs, ...) no tota la
superfície verda de la ciutat, com es desprén de l'exposició de motius encara que no diga
expressament en la part dispositiva. Simplement consisteix a estar preparats per a l'obertura
novament dels parcs i sempre en els termes que indique l'autoritat sanitària. Finalment assenyala
que pensava que tindria el suport d'aquesta Comissió perquè no li veu connotacions polítiques
sinó que busca ajudar a previndre però entén que no és així a la vista de la proposta alternativa
que ha facilitat el President.

La Sra. Gil señala que se suma a las palabras del Sr. Mundina pero quiere escuchar la
propuesta alternativa presentada por el Sr. Presidente.

A continuació, el Sr. President dona lectura de la proposta alternativa i indica que sempre
estudia les mocions i que no sol rebutjar de pla tractant d'arribar a un consens. Afig que creu que
la moció pot tindre errors sobre qüestions de gran importància tècnica, ja que aquestes propostes
han de basar-se en evidències científiques i ben documentades per a no generar alarma a la
ciutadania. Les proves científiques fins ara apunten a la poca supervivència del virus fora del cos
humà, des d'unes poques hores fins a un màxim de 72 hores. Els parcs i zones infantils porten
tancats setmanes, amb la població confinada, per tant una desinfecció prèvia a l'obertura és una
despesa que no té suport en l'evidència científica, sense sentit. Aquests casos poden generar
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alarma a la població que ja està inquieta amb els menors. Assenyala que la proposta segur que
està formulada amb bona voluntat però no està basada en evidències científiques ni s'ha consultat
a Salut pública.

De moment els parcs i zones infantils continuaran tancats fins que els menors isquen. Si
quan s'òbriguen, encara estem en situació de pandèmia, aleshores podem plantejar-ho. Sens
dubte, sempre que ho recomane Salut pública. Però cal reflexionar i preguntar-se amb quina
freqüència caldria fer-ho. Hi ha milers de zones infantils a la ciutat. Hauria d'haver-hi algú les
vint-i-quatre hores controlant l'ús dels jocs, perquè són xiquets i no actuen amb responsabilitat.
Aqueixa mesura ha de consensuar-se amb Salut pública pel que ha de consultar-se a l'autoritat
per a no generar la sensació a més de falsa seguretat cap a la població. En conseqüència, sol·licita
retirar la moció sinó plantejarà una alternativa.

El Sr. Mundina contesta que al final una moció és una iniciativa política, cosa diferent és
que algunes, per a posar-les en marxa, es busque el suport de l'autoritat competent des de la
responsabilitat de qui governa quan això siga necessari. Posa l'exemple dels col·legis, ell com a
ciutadà es quedaria més tranquil si desinfectaren mobiliari abans de la seua reobertura. És cert
que han estat tancats però aqueixa prevenció pot ser positiva. És conscient que els recursos
municipals són els que són, però en la mesura de les possibilitats i atesos els criteris tècnics i
científics es pot valorar aquesta iniciativa política, i per això no retiraran la moció i s'abstindran a
l'alternativa.

El Sr. President contesta que la moció alternativa assenyala just el que ha dit ara el Sr.
Mundina en relació amb consultar a l'autoritat competent, és a dir, que es consulte a l'autoritat
competent. De fet, excepte el mobiliari de residus urbans (contenidors), la resta del mobiliari
urbà (bancs, semàfors) no s'ha desinfectat perquè no se li ha vist sentit. Li agradaria que la moció
alternativa s'aprovara per unanimitat.

El Sr. Grezzi creu que el que diu el Sr. President és raonable, que abans d'actuar i
comprometre els recursos públics es consulte a qui ha de marcar els criteris d'actuació.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació la proposta alternativa formulada pel Sr. President, resulta aprovada per
majoria amb l'abstenció de la Sra. Climent, el Sr. Mundina, la Sra. Gil i el Sr. Montañez,
decacaient la moció plantejada inicialment pel Sr. Mundina.

ACORD

"Que per part de l'Ajuntament de València es consulte a les autoritats sanitàries,
competents en matèria de salut pública, perquè indiquen si és recomanable la desinfecció de les
zones enjardinades per combatre la COVID-19 i si la resposta és afirmativa, quin seria el
protocol adequat de desinfecció tenint en compte les característiques especials en quant a
manteniment de la diversitat de plantes, arbres i fauna associada, així com especialment les zones
de jocs infantil. El protocol haurà d'indicar especialment el virucida a utilitzar en les zones
enjardinades i zones de jocs infantils així com la freqüència d'aplicació."
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4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 25
ASSUMPTE:
Moció que presenten conjuntament la Sra. Julia Climent Monzó i la Sra. Paula Llobet Vilarrasa,
del Grup Municipal Popular, relativa a la "Presentació de Projectes LIFE per a l'Albufera".

MOCIÓ

"EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

El pasado 31 de octubre el Pleno municipal acordó por unanimidad la realización de una
serie de actuaciones en el Parque Natural de La Albufera. Entre ellas, destaca el dragado
selectivo de determinadas zonas del lago, según criterios técnicos. Esta actuación de mejora trae
causa de una moción presentada por el Grupo Popular en octubre de 2019 y a la que quisimos dar
continuidad con una segunda moción, debatida en el Pleno de enero de 2020 y en la cual
preveíamos toda una serie de medidas para su financiación. Moción esta última que correría por
desgracia distinta suerte a la anterior, al no resultar aprobada.

Para emprender este ambicioso proyecto, y siendo conscientes del elevado coste
económico del dragado completo del lago, desde el Grupo Municipal Popular, hemos propuesto
empezar por la elaboración de un "Proyecto Piloto", a fin de comprobar su efectiva incidencia
sobre el estado ecológico de este hábitat, para ya en una segunda fase, y con base a los resultados
obtenidos, abordar un futuro "Plan de Dragado Integral de la Albufera". Así, este dragado se
realizaría selectivamente en varias zonas del lago, a determinar por un grupo de trabajo
conformado por expertos de las distintas Administraciones Públicas, así como de todos los
sectores implicados con actividad en el Parque Natural.

En lo que se refiere a la financiación de este proyecto, desde el Grupo Municipal Popular,
proponemos de nuevo que este proyecto piloto sea sufragado con fondos europeos y, en concreto,
a través del Programa LIFE 2020, al que este año la Comisión Europea destinará más de 450
millones de euros para financiar iniciativas en materia medioambiental y de mitigación y
adaptación al cambio climático. Al menos el 60,5% de los recursos presupuestarios disponibles
serán asignados a proyectos basados en la conservación de la naturaleza y de la biodiversidad
presentados bajo el subprograma de Medio Ambiente.

Recientemente, se ha abierto la convocatoria para el presente año. A fin de favorecer la
presentación de candidaturas y ante la excepcionalidad de la situación en la que nos encontramos,
la Comisión Europea ha decidido ampliar los plazos. Tal y como se indica en las bases de la
citada convocatoria, para el subprograma de Medio Ambiente, los aspirantes a estos fondos
europeos deberán esbozar sus propuestas en un borrador que deberá ser presentado antes de julio
de este año. De ser preseleccionado esta idea inicial, los candidatos tendrán de plazo hasta
febrero de 2021 para presentar la solicitud completa. Por su parte, en el subprograma de Acción
Climática el procedimiento consta de una sola etapa, requiriéndose la presentación de las
propuestas del proyecto completas desde el principio, en este caso, antes del próximo mes de
octubre.

Tiempo más que suficiente, en uno y otro caso, para que el Ayuntamiento de València,
presente un proyecto tanto para el dragado piloto aprobado como para todas aquellas otras
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iniciativas encaminadas a la preservación del corazón medioambiental de la ciudad. En este
sentido, urge concluir el acuerdo marco previsto para la contratación de la formulación,
ejecución, justificación y evaluación de proyectos europeos, una propuesta presentada por este
Grupo Municipal y que resultó aprobada en la Comisión de Hacienda del pasado mes de febrero,
a efectos de reforzar la capacidad técnica de la Oficina Municipal de Proyectos Europeos para el
impulso y el apoyo administrativo de estos proyectos, asegurando su correcta ejecución y su
justificación ante la Comisión Europea.

Por todo lo anteriormente expuesto, formulamos la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

ÚNICA- Que el Ayuntamiento de València impulse la captación de fondos del Programa
LIFE de la Comisión Europea, en su presente convocatoria, al objeto de desarrollar un proyecto
piloto de dragado del lago de La Albufera, que será consensuado con expertos de las distintas
Administraciones Públicas y sectores con actividad en el citado ámbito, y/o cualquier otro
proyecto o iniciativa encaminada a la protección medioambiental del Parque Natural de La
Albufera."

DEBAT

La Sra. Climent explica la moción.

El Sr. President contesta que la part dispositiva és idèntica a una altra iniciativa presentada
en sessió plenària de gener de 2020 i que ja es va rebutjar. Per això li estranya que ara es presente
una altra vegada en la Comissió. Explica de nou per què no la van acceptar al gener i per què no
l'accepten en aquesta Comissió. No s'explica en la moció quin seria el projecte o objectiu al qual
conduiria aquesta actuació de dragatge en L'Albufera, quan els projectes LIFE que es presenten
han d'estar perfectament definits perquè hi haja opció de resultar acceptat. L'Ajuntament ja sap
que ha de dragar per a qüestions puntuals com el pas de les barques, ... Per tant, al seu judici i del
Servici té poc encaix en un projecte LIFE europeu, a més hi ha documents, com a tesis doctorals,
que han analitzat la naturalesa dels sediments de L'Albufera. A continuació dona lectura a
l'informe del Servici de Devesa-Albufera que va servir de base per a rebutjar la moció de gener
sobre si els sediments són causa de l'estat actual del llac. Conforme al que explica aquest informe
es conclou que treballs de dragatge puntuals dels sediments com els que es fan ara són possibles,
però un dragatge generalitzat del llac no és factible podent ser fins i tot imprudent per la possible
salinització del llac, a més del cost de milions d'euros i anys treballant amb maquinària pesant en
el cor del parc natural. Afig que amb una contracta s'està treballant en dragatges puntuals com es
va aprovar per unanimitat en la sessió plenària d'octubre de 2019. Científicament no està avalada
aqueixa opció de dragatge general. Fa falta més pressupost per a continuar amb els treballs
actuals però no es para de treballar en el llac.

La Sra. Climent contesta que no sol·liciten un dragatge general, el  que sol·liciten és
aprofitar fons i subvencions europees per a projectar dragatges puntuals on assenyalen els
tècnics, que a més podran permetre realitzar un estudi del desaconsellable o no que és aqueix
dragatge general. Assenyala que el propi Sr. President ho ha dit, falten recursos econòmics per
als actuals dragatges que podrien obtindre's de la petició d'aquesta subvenció, sempre en funció
del que assenyalen els tècnics. A més indica que fins a febrer no es demana la memòria completa,
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ara només amb un document més senzill es pot sol·licitar. Pregunta per què no s'intenta amb
qualsevol projecte que ajude a millorar l'estat actual del llac.

La Sra. Valia explica que los instrumentos de subvenciones europeas tienen sus propios
objetivos y líneas de actuación que hay que respetar. Añade que solicitar cualquier cosa o un
dragado general que los técnicos desaconsejan no tiene sentido. Cree que la propuesta, no siendo
bastante consistente, no pasaría el filtro. Nadie como los técnicos del Servicio de
Devesa-Albufera conocen las posibilidades de estos proyectos. Señala que la moción tiene poca
concreción y va en contra de los acuerdos aprobados en la sesión plenaria de octubre de 2019 y
no nos concederían las subvenciones europeas.

El Sr. President indica que el Servici de Devesa-Albufera té molta experiència en els
projectes LIFE, que han tingut nou socis col·laborant amb ells en aquests projectes, ara mateix
estan immersos en un d'ells i dona compte d'algun d'aqueixos projectes. A més assenyala que en
el mandat anterior es van sol·licitar tres projectes que van ser rebutjats, amb l'enorme treball que
van generar i la contractació de consultors que van ajudar a redactar els documents. Ara la
competència és tremenda, però això, cal tindre molt clar el projecte, per aquest motiu el Servici
entenga que no és el moment de sol·licitar sense tindre clara una idea concreta d'un projecte
viable. En els pròxims anys sorgiran línies de subvencions europees per a foment
d'infraestructures verdes i blaves en les quals podrien entrar els projectes de la L'Albufera.

La Sra. Climent señala que no ve que su propuesta vaya en contra del acuerdo plenario de
octubre de 2019 sino que es complementario. Recuerda que estuvo en València el Comisario de
Medio Ambiente de la Comisión Europea y veía perfectamente viable el solicitar proyectos sobre
el dragado experimental en la L'Albufera a través de proyectos LIFE.

El Sr. President contesta que hi ha una pregunta en relació a L'Albufera en la Comissió i
avança ací la resposta aprofitant el punt, amb novetats molt interessants sobre aquest tema en
connexió amb la recuperació del llit del riu Túria i de la modificació dels regadius de la Séquia
Real, generant-se sobrants que aniran a L'Albufera, cosa que fins ara no ocorria.

El Sr. Mundina pregunta si l'increment del llit del Túria del qual ha parlat és degut també
al fet que hi ha hagut més pluja aquests mesos.

El Sr. President contesta que l'increment deriva, d'una banda d'una modificació dels
regadius de la Séquia Real, que com a mínim es va incrementar en 8m³ per aqueixa séquia amb el
compromís de la Confederació Hidrogràfica del Xúquer. A més, és clar, les majors pluges
enguany.

VOTACIÓ

Sotmesa a votació es rebutjada amb els vots en contra del Sr. Campillo, la Sra. Valía, el Sr.
Ramón, el Sr. Grezzi i el Sr. García i els vots a favor de la Sra. Climent, el Sr. Mundina, la Sra.
Gil i l’abstencio del Sr. Montañez.
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5 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000028-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives a "L'emergència climàtica".

PREGUNTA

"Una de las promesas electorales del actual equipo de gobierno municipal era "Exigir a la
Generalitat Valenciana que retire el fibrocemento de las naves industriales y otras instalaciones
abandonadas en toda la ciudad de València por los peligros que comporta para la salud de la
población valenciana", acerca de esta propuesta, la concejal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Se ha realizado alguna actuación en este sentido?

2.- ¿Piensa el equipo de gobierno exigir a la Generalitat que retire el fibrocemento de las
naves industriales y otras instalaciones abandonadas en toda la ciudad de València?

3.- En caso afirmativo ¿cuándo se exigirá?

4.- ¿Cuántas naves y/o instalaciones abandonadas de nuestra ciudad cuentan con
fibrocemento?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Titular de l'Àrea d'Ecologia Urbana, Emergència Climàtica i Transició
Energètica

"Una de las promesas electorales del actual equipo de gobierno municipal era "Exigir a la
Generalitat Valenciana que retire el fibrocemento de las naves industriales y otras instalaciones
abandonadas en toda la ciudad de Valencia por los peligros que comporta para la salud de la
población valenciana", acerca de esta propuesta, la concejal que suscribe formula las siguientes
preguntas:

1.- ¿Se ha realizado alguna actuación en este sentido?

2.- ¿Piensa el equipo de gobierno exigir a la Generalitat que retire el fibrocemento de las
naves industriales y otras instalaciones abandonadas en toda la ciudad de Valencia?

3.- En caso afirmativo ¿cuándo se exigirá?

4.- ¿Cuántas naves y/o instalaciones abandonadas de nuestra ciudad cuentan con
fibrocemento?

Resposta preguntes 1, 2, 3 i 4:

El present mandat començà al juny de 2019 i acabarà al maig del 2023 i per tant, esta
mesura s'abordarà al llarg del mateix."
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6 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a les "Inversions en jardineria sostenible durant l'any 2020".

PREGUNTA

"Respecto a las inversiones presupuestadas en materia de jardinería sostenible para llevar a
cabo a lo largo del presente año y dado que, tal y como ha avanzado el Concejal delegado de
Hacienda ante un medio de comunicación, debido a las consecuencias económicas que la
pandemia originada por el Covid-19 causará en nuestra ciudad, se va a proceder a realizar
diversas modificaciones presupuestarias, en las que “muchas partidas decaerán” con el fin de
destinar recursos municipales a paliar los efectos de la crisis, en virtud de dichos cambios en el
presupuesto para el 2020, el concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha recibido en esta delegación la petición formal por parte de la concejalía de
hacienda a este respecto? o ¿se ha adelantado dicha información por parte de la delegación a la
que me dirijo?

2.- En base a dicha información. ¿Tiene previsto el equipo de gobierno modificar las
partidas del capítulo 6 correspondientes a Jardinería Sostenible?

3.- En caso afirmativo. ¿A qué inversiones afectará? ¿Cuántas decaerán y por cuánto
importe?

Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de “decaer” del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

4.- En caso negativo, es decir, en caso de que no se prevea realizar ninguna modificación
presupuestaria respecto a las inversiones en materia de jardinería sostenible, ¿Qué inversiones, de
las presupuestadas en la actualidad son consideradas prioritarias, en estos momentos, por el
equipo de gobierno?

5.- ¿Tiene previsto el equipo de gobierno ajustar el presupuesto de Jardinería Sostenible en
algún otro capítulo, para destinar más recursos a paliar los efectos de la actual crisis?

6.- En caso afirmativo ¿De qué capítulos se trata y por cuánto importe?

7.- ¿Ya se ha comunciado a la Delegación de Hacienda las partidas persupuestarias que
pueden ser susceptibles de decaer o reducirse?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"En relació a la seua pregunta "Inversions a jardineria sostenible 2020", l'informem que la
Junta de Govern Local de 9 d'abril de 2020, ha aprovat la moció subscrita per l'alcalde, Joan Ribó
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i el regidor d'Hisenda, Ramon Vilar, mitjançant la qual s'estableix i es sistematitza la recollida
d'informació mitjançant estimacions i projeccions d'ingressos-despeses, tant de l'Ajuntament com
d'aquells organismes i empreses de la seua Administració Perifèrica."

7 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a les "Inversions en Cicle Integral de l'Aigua durant l'any 2020".

PREGUNTA

"A través de los medios de comunicación, se ha tenido conocimiento de que, por parte de
la Delegación de Hacienda del Ayuntamiento, se pretende instar a todas las delegaciones y
concejalías a “jerarquizar” las partidas del presupuesto de gastos para “adaptarlo a la nueva
situación económica generada por el coronavirus”.

En base a esta cuestión, el Concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha recibido en la delegación del Ciclo Integral del Agua petición formal por parte
de la delegación de Hacienda para hacer “un diseño de gastos que consideren no esenciales y
básicos"?

2.- ¿Se ha realizado por parte de la delegación a la que me dirijo el listado de partidas
presupuestarias susceptibles de ser reducidas?

3.- En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?

Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de “decaer” del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

4.- ¿Ya se ha comunicado a la Delegación de Hacienda las partidas e importes que se
pueden reducir?"

RESPOSTA

Sra. Valia, Delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"En relación a su pregunta de si la delegación del Ciclo integral del Agua ha recibido
petición formal de la delegación de Hacienda para hacer “un diseño de gastos que consideren no
esenciales y básicos” le informamos que la Junta de Gobierno Local de 9 de abril de 2020, ha
aprobado la moción suscrita por el Alcalde, Joan Ribó y el concejal de Hacienda, Ramón Vilar,
mediante la cual se establece y se sistematiza la recogida de información mediante estimaciones
y proyecciones de ingresos-gastos, tanto del Ayuntamiento como de aquellos Organismos y
Empresas de su Administración Periférica."
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8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a les "Inversions en Gestió de Residus durant l'any 2020".

PREGUNTA

"A través de los medios de comunicación, se ha tenido conocimiento de que, por parte de
la Delegación de Hacienda del Ayuntamiento, se pretende instar a todas las delegaciones y
concejalías a “jerarquizar” las partidas del presupuesto de gastos para “adaptarlo a la nueva
situación económica generada por el coronavirus”.

En base a esta cuestión, el Concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha recibido, en la delegación de Gestión de Residuos, petición formal por parte de
la delegación de Hacienda para hacer “un diseño de gastos que consideren no esenciales y
básicos"?

2.- ¿Se ha realizado por parte de la delegación a la que me dirijo el listado de partidas
presupuestarias susceptibles de ser reducidas?

3.- En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?

Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de “decaer” del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

4.- ¿Ya se ha comunicado a la delegación de Hacienda las partidas e importes que se
pueden reducir?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai
Urbà

"En relació a la seua pregunta "Inversions Gestió de Residus", l'informem que la Junta de
Govern Local de 9 d'abril de 2020, ha aprovat la moció subscrita per l'alcalde, Joan Ribó i el
regidor d'Hisenda, Ramon Vilar, mitjançant la qual s'estableix i es sistematitza la recollida
d'informació mitjançant estimacions i projeccions d'ingressos-despeses, tant de l'Ajuntament com
d'aquells organismes i empreses de la seua Administració Perifèrica."

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Cementeris i Decret d'Estat d'Alarma pel COVID-19".

PREGUNTA
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"Con motivo de la pandemia ocasionada por el corona virus y desde que el gobierno de
España aprobó el Decreto de Estado de Alarma, los trabajos de servicio de mantenimiento de los
cementerios y las labores de enterramiento y crematorio se han visto incrementados dado el
número de fallecimientos que, desgraciadamente, se han producido en nuestra ciudad, a este
respecto el Concejal que suscribe formula las siguientes:

 PREGUNTAS

1.- Los trabajadores de las contratas de Cementerios e Incineración/Cremación, ¿han
dispuesto de los EPIs necesarios para realizar su trabajo? Y, en su caso, ¿cuándo se les facilitó las
mismas?

2.- Desde el pasado día 14 de marzo hasta la fecha. ¿Cómo se ha visto afectado el servicio
que se presta en los distintos cementerios y crematorios de la ciudad?

3.- ¿Se están cumpliendo las disposiciones provenientes del Ministerio y de la Conselleria?
¿En cuánto a permitir la asistencia de, unicamente, tres familiatres, han surgido problemas acerca
de su cumplimiento?

4.- ¿Qué medidas en su caso se han tenido que adoptar para el mantenimiento de la
prestación del servicio en los cementerios y crematorios de la ciudad?

5.- ¿Se ha dotado de más recursos humanos y económicos a las contratas para poder
atender el servicio en los cementerios y crematorios municipales como consecuencia de la
pandemia por el COVID-19?

6.- En caso afirmativo, ¿de cuánto importe? Y en caso negativo, ¿se va a dotar de más
recursos?

7.- En su caso, ¿cuántos recursos no previstos como consecuencia de la pandemia
producida por el COVID-19 se han tenido que implementar?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, Delegat de Cementeris i Servicis Funeraris

"Amb motiu de la pandèmia ocasionada pel corona virus i des que el Govern d'Espanya va
aprovar el Decret d'Estat d'Alarma, els treballs de servei de manteniment dels cementeris i les
labors d'enterrament i crematori s'han vist incrementats donat el nombre de defuncions que,
desgraciadament,s'han produït a la nostra ciutat, referent a això el regidor que subscriu formula
les següents:

PREGUNTES

1.- Els treballadors de les contractes de Cementeris i Incineració/Cremació, han disposat
dels EPIs necessaris per a fer el seu treball? I, en el seu cas, quan se'ls va facilitar les mateixes?
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Les concessionàries han subministrat al seu personal emprat els elements de protecció
individual descrits per als seus llocs de treball, com a màscares, guants, bussos d'un sol ús o
ulleres de seguretat, en funció de cada lloc.

2.- Des del passat dia 14 de març fins hui. Com s'ha vist afectat el servei que es presta en
els diferents cementeris i crematoris de la ciutat?

S'ha produït un augment en la prestació dels serveis d'inhumació i incineració. Tots els
serveis han pogut ser realitzats sense demores, atenent a totes les famílies i observant la
normativa corresponent, en matèria inhumatoria i en matèria de cremació, tant a nivell estatal,
com a nivell autonòmic i local.

3.- S'estan complint les disposicions provinents del Ministeri i de la Conselleria? En quant
a permetre l'assistència de, únicament, tres familiars, han sorgit problemes sobre el seu
compliment?

Totes les disposicions provinents del Ministeri i de la Conselleria en matèria sanitària en la
situació declarada d'Alarma, han de ser complides literalment i des de l'inici de la seua entrada en
vigor per aquesta Administració municipal, qüestió que aquesta succeint amb caràcter estricte.

Així, l'Ordre SND/298/2020, del Ministeri de Sanitat, de 29 de març, pel qual s'estableixen
mitjanes excepcionals en relació amb les vetles i cerimònies fúnebres per a limitar la propagació i
el contagi pel COVID-19 (B.O.E. de data 30 de març de 2020), disposa que … La participació en
la comitiva per a l'enterrament o comiat per a cremació de la persona morta es restringeix a un
màxim de tres familiars o afins, a més, en el seu cas, del ministre de culte o persona assimilada
de la confessió respectiva per a la pràctica dels ritus funeraris de comiat del difunt.

Des de l'Ajuntament de València s'ha donat resposta per escrit, així com un tracte directe i
pròxim als familiars dels 4 escrits rebuts fins hui per queixes relacionades amb aplicació
d'aquesta norma estatal. Es dirigirà a més una carta general a cadascun dels familiars de morts
durant aquest estat d'alarma.

4.- Quines mesures si escau s'han hagut d'adoptar per al manteniment de la prestació del
servei en els cementeris i crematoris de la ciutat?

Les mesures sanitàries, tant de caràcter estatal com autonòmic, suposen una correcta
observança de la prestació del servei en els cementeris i crematoris de la Ciutat. Igualment, ens
remetem a l'Acord de Junta de Govern Local, de data 13 de març de 2020, on s'estableix la
prohibició de prestació del servei de Salas vetla de cadàvers i les celebracions religioses i laiques
en els espais habilitats a aquest efecte en els Tanatoris-Crematoris de la Ciutat de València, de
caràcter públic, … en relació a persones mortes per causa del COVID-19, i a l'Acord de Junta de
Govern Local, de data 27 de març de 2020, que àmplia l'Acord anterior, en relació a TOTES les
persones mortes, siga com siga la causa de la mort, i on entre altres qüestions es van adoptar una
sèrie de Mesures COVID-19 en relació a les Contractes vigents que gestiona el Servei de
Cementeris. Aquest últim Acord de data 27 de març de 2020, ratifica la Resolució RA-139, del
Regidor Delegat de Cementeris, de data 24 de març de 2020.
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5.- S'ha dotat de més recursos humans i econòmics a les contractes per a poder atendre el
servei en els cementeris i crematoris municipals a conseqüència de la pandèmia COVID-19?

NO, des de la data de l'1 de gener de 2020, inicie exercici pressupostari vigent, els recursos
humans i econòmics del Servei són exactament els previstos, sense cap incidència pel
COVID-19.

6.- En cas afirmatiu, de quant import? I En cas negatiu, es dotarà de més recursos?

Respost en l'anterior.

7.- En el seu cas, quants recursos no previstos a conseqüència de la pandèmia produïda pel
COVID-19 s'han hagut d'implementar?

Respost en les anteriors preguntes."

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Residus Sòlids i Decret d'Estat d'Alarma pel COVID-19. Zona Est - Poblats
Maritims".

PREGUNTA

"Respecto al balance de la recogida de residuos en la ciudad de València, durante el
periodo iniciado desde que el gobierno de España decretó el estado de alarma, así como las
medidas adoptadas en la limpieza de contenedores desde ese momento, el Concejal que suscribe
formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- ¿Cuál ha sido el comportamiento de los valencianos residente en la zona este de la
ciudad respecto a la selección de residuos durante este periodo de tiempo?

2.- ¿Cuántas toneladas de residuos se han recogido en los distintos contenedores existentes
en la zona este ciudad durante el periodo comprendido entre el día 14 a 31 de marzo? Solicitamos
que en la respuesta se nos desglose las cantidades por contenedores bien sean de   materia
orgánica, papel y cartón, vidrio, plásticos y envases, y en el contenedor gris.

3.- ¿Cuál ha sido la variación respecto al mismo periodo en los distintos contenedores, esto
es 18 días, respecto del mes de febrero de 2020?

5.- Respecto a la recogida de residuos ¿se ha incrementado y/o reducido la frecuencia de
recogida de los mismos durante este periodo? ¿En qué medida?

6.- ¿Con cuánta frecuencia se ha procedido a la limpieza de los contenedores ubicados en
la vía pública, desde que se decretó el estado de alarma?
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7.- ¿Qué productos se han utilizado para la desinfección de los contenedores?

8.- ¿Los trabajadores han dispuesto de los EPIs necesarios para realizar su trabajo?

9.- La contrata, ¿ha reducido el número de operarios durante el estado de alarma que
dedica al servicio de recogida de residuos y limpieza viaria? En caso afirmativo ¿cuántos
trabajadores se han visto afectados?

10.- Asimismo, desde el pasado 29 de marzo hasta el día 13 de abril, ¿cuántos trabajadores
de la contrata de la zona este se han visto afectados por la posibilidad que habilitó el ejecutivo
central de que durante 2 semanas las empresas diesen permisos a los trabajadores debiendo
devolver las horas desde su incorporación hasta finales de año?

11.- El número de horas a devolver cuando se reincorporen las plantillas hasta alcanzar el
100 % de trabajadores que habían antes del estado de alarma y de los permisos retribuidos, ¿qué
tareas y a qué servicios se van a destinar los trabajadores de la contrata?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai
Urbà

"1.- ¿Cuál ha sido el comportamiento de los valencianos residente en la zona este de la
ciudad respecto a la selección de residuos durante este periodo de tiempo?

El comportament dels valencians en relació a la recollida de residus urbans de la zona
Est-Poblats Marítims i del conjunt de la ciutat ha sigut i està sent d'una alta corresponsabilitat en
la gestió dels residus domèstics i el reciclatge de les fraccions d'envasos, paper-cartó, vidre i
orgànica de la recollida selectiva, com s'acredita pels resultats dels servicis de recollida des de la
declaració de l'estat d'alarma sanitària pel Covid-19.

2.- ¿Cuántas toneladas de residuos se han recogido en los distintos contenedores existentes
en la zona este ciudad durante el periodo comprendido entre el día 14 a 31 de marzo? Solicitamos
que en la respuesta se nos desglose las cantidades por contenedores bien sean de materia
orgánica, papel y cartón, vidrio, plásticos y envases, y en el contenedor gris.

3.- ¿Cuál ha sido la variación respecto al mismo periodo en los distintos contenedores, esto
es 18 días, respecto del mes de febrero de 2020?

Respostes 2 i 3:

En la taula següent es resumeixen els resultats en Kgs. dels servicis de recollida del 15 al
31 de març en la Zona Est-Poblats Marítims de la ciutat per a totes les fraccions:
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  Envasos Cartó Orgànica Resta Estris

2019 70.120 84.800 104.480 2.005.020 98.020

2020 90.580 98.978 166.180 1.597.078 50.600

Increment         29’18% 16’72% 59’05% -20’35 -48’38%

Les dades de març (1 al 31) del conjunt de la ciutat de recollida selectiva de vidre han
passat de 1.007.570 Kgs. en març de 2019 a 922.250 Kgs. en març de 2020, amb un descens del
8’47%, percentatge molt lleu si es té en compte el tancament de l'hostaleria i restauració des del
16 de març que suposa la producció majoritària de vidre urbà.

(PREGUNTA 4 NO EXISTEIX)

5.- Respecto a la recogida de residuos ¿se ha incrementado y/o reducido la frecuencia de
recogida de los mismos durante este periodo? ¿En qué medida?

S'han mantingut les freqüències de recollida dels contenidors en este període d'estat
d'alarma, excepte la supressió de l'arreplegada porta a porta ta de cartó en comerços.

6.- ¿Con cuánta frecuencia se ha procedido a la limpieza de los contenedores ubicados en
la vía pública, desde que se decretó el estado de alarma?

7.- ¿Qué productos se han utilizado para la desinfección de los contenedores?

Respostes 6 i 7:

La neteja i desinfecció dels contenidors es realitza amb un triple servici en este període
d'alarma sanitària.

Desinfecció de paperes i contenidors amb solució de lleixiu al 20 per mil mitjançant equips
individuals de motxilla, cada 48 hores.
Neteja interior amb els llavacontenidors: freqüència mensual en solució de lleixiu al 2 per
mil.
Neteja exterior amb hidronetejadores: freqüència mitjana de 21 dies en solució de lleixiu al
2 per mil.

8.- ¿Los trabajadores han dispuesto de los EPIs necesarios para realizar su trabajo?

El personal ha disposat dels EPIs reglamentaris per a la prestació dels servicis programats,
segons informació de les empreses concessionàries.

De forma complementària, mitjançant la gestió municipal de l'Ajuntament davant la
Direcció General de Qualitat Ambiental de la Generalitat, es van aportar a les empreses
concessionàries els següents EPIs reglamentaris (màscares FFP2):

Z1: 1.300 màscares
Z2: 1.070 màscares
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Z3: 465 màscares
Rentada papereres: 125 màscares
Ecovidrio recollida: 40 màscares
Total: 3.000 màscares

9.- La contrata, ¿ha reducido el número de operarios durante el estado de alarma que
dedica al servicio de recogida de residuos y limpieza viaria? En caso afirmativo ¿cuántos
trabajadores se han visto afectados?

No s'ha produït, ni està prevista, reducció de cap plantilla dins de l'estat d'alarma.

10.- Asimismo, desde el pasado 29 de marzo hasta el día 13 de abril, ¿cuántos trabajadores
de la contrata de la zona este se han visto afectados por la posibilidad que habilitó el ejecutivo
central de que durante 2 semanas las empresas diesen permisos a los trabajadores debiendo
devolver las horas desde su incorporación hasta finales de año?

11.- El número de horas a devolver cuando se reincorporen las plantillas hasta alcanzar el
100 % de trabajadores que habían antes del estado de alarma y de los permisos retribuidos, ¿qué
tareas y a qué servicios se van a destinar los trabajadores de la contrata?

Respostes 10 i 11:

En tractar-se de servicis essencials, no els és d'aplicació el règim de permisos retribuits
recuperables previstos en el R.D. del Govern per al tancament d'activitats no essencials."

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Residus Sòlids i Decret d'Estat d'Alarma pel COVID-19. Zona Nord".

PREGUNTA

"Respecto al balance de la recogida de residuos en la ciudad de València, durante el
periodo iniciado desde que el gobierno de España decretó el estado de alarma, así como las
medidas adoptadas en la limpieza de contenedores desde ese momento, el Concejal que suscribe
formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- ¿Cuál ha sido el comportamiento de los valencianos residente en la zona norte de la
ciudad respecto a la selección de residuos durante este periodo de tiempo?

2.- ¿Cuántas toneladas de residuos se han recogido en los distintos contenedores existentes
en la zona norte ciudad durante el periodo comprendido entre el día 14 a 31 de marzo?
Solicitamos que en la respuesta se nos desglose las cantidades por contenedores bien sean de 
materia orgánica, papel y cartón, vidrio, plásticos y envases, y en el contenedor gris.
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3.- ¿Cuál ha sido la variación respecto al mismo periodo en los distintos contenedores, esto
es 18 días, respecto del mes de febrero de 2020?

5.- Respecto a la recogida de residuos ¿se ha incrementado y/o reducido la frecuencia de
recogida de los mismos durante este periodo? ¿En qué medida?

6.- ¿Con cuánta frecuencia se ha procedido a la limpieza de los contenedores ubicados en
la vía pública, desde que se decretó el estado de alarma?

7.- ¿Qué productos se han utilizado para la desinfección de los contenedores?

8.- ¿Los trabajadores han dispuesto de los EPIs necesarios para realizar su trabajo?

9.- La contrata, ¿ha reducido el número de operarios durante el estado de alarma que
dedica al servicio de recogida de residuos y limpieza viaria? En caso afirmativo ¿cuántos
trabajadores se han visto afectados?

10.- Asimismo, desde el pasado 29 de marzo hasta el día 13 de abril, ¿cuántos trabajadores
de la contrata de la zona norte se han visto afectados por la posibilidad que habilitó el ejecutivo
central de que durante 2 semanas las empresas diesen permisos a los trabajadores debiendo
devolver las horas desde su incorporación hasta finales de año?

11.- El número de horas a devolver cuando se reincorporen las plantillas hasta alcanzar el
100 % de trabajadores que habían antes del estado de alarma y de los permisos retribuidos, ¿qué
tareas y a qué servicios se van a destinar los trabajadores de la contrata?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai
Urbà

"1.- ¿Cuál ha sido el comportamiento de los valencianos residente en la zona norte de la
ciudad respecto a la selección de residuos durante este periodo de tiempo?

El comportament dels valencians en relació a la recollida de residus urbans de la zona
Nord i del conjunt de la ciutat ha sigut i està sent d'una alta corresponsabilitat en la gestió dels
residus domèstics i el reciclatge de les fraccions d'envasos, paper-cartó, vidre i orgànica de la
recollida selectiva, com s'acredita pels resultats dels servicis de recollida des de la declaració de
l'estat d'alarma sanitària pel Covid-19.

2.- ¿Cuántas toneladas de residuos se han recogido en los distintos contenedores existentes
en la zona norte ciudad durante el periodo comprendido entre el día 14 a 31 de marzo?

Solicitamos que en la respuesta se nos desglose las cantidades por contenedores bien sean
de materia orgánica, papel y cartón, vidrio, plásticos y envases, y en el contenedor gris.

3.- ¿Cuál ha sido la variación respecto al mismo periodo en los distintos contenedores, esto
es 18 días, respecto del mes de febrero de 2020?
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Respostes 2 i 3)

En la taula següent es resumeixen els resultats en kgs. dels servicis de recollida del 15 al 31
de març en la Zona Nord de la ciutat per a totes les fraccions:

  Envasos Cartó Orgànica Resta Estris

2019 227.280 262.140 249.520 5.274.180 162.140

2020 276.310 283.660 453.460 4.082.714 100.780

Increment 21’57% 8’21% 81’73% -22’59% -61’55%

Les dades de març (1 al 31) del conjunt de la ciutat de recollida selectiva de vidre han
passat d'1.007.570 kgs. en març de 2019 a 922.250 kgs. en març de 2020, amb un descens del
8’47%, percentatge molt lleu si es té en compte el tancament de l'hostaleria i restauració des del
16 de març que suposa la producció majoritària de vidre urbà.

(PREGUNTA 4 – NO EXISTEIX)

5.- Respecto a la recogida de residuos ¿se ha incrementado y/o reducido la frecuencia de
recogida de los mismos durante este periodo? ¿En qué medida?

S'han mantingut les freqüències de recollida dels contenidors en este període d'estat
d'alarma, excepte la supressió de l'arreplegada porta a porta de restauració a Ciutat Vella i porta a
porta de cartó en comerços.

6.- ¿Con cuánta frecuencia se ha procedido a la limpieza de los contenedores ubicados en
la vía pública, desde que se decretó el estado de alarma?

7.- ¿Qué productos se han utilizado para la desinfección de los contenedores?

Resposta a 6 i 7:

La neteja i desinfecció dels contenidors es realitza amb un triple servici en este període
d'alarma sanitària.

Desinfecció de contenidors i papereres amb de solució de lleixiu al 20 per mil mitjançant
equips individuals de motxilla, cada 48 hores.
Neteja interior amb els llavacontenidors: freqüència mensual en solució de lleixiu al 2 per
mil.
Neteja exterior amb hidronetejadores: freqüència mitjana de 21 dies en solució de lleixiu al
2 per mil.

8.- ¿Los trabajadores han dispuesto de los EPIs necesarios para realizar su trabajo?

El personal ha disposat dels EPIs reglamentaris per a la prestació dels servicis programats,
segons informació de les empreses concessionàries.
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De forma complementària, mitjançant la gestió municipal de l'Ajuntament davant la
Direcció General de Qualitat Ambiental de la Generalitat es van aportar a les empreses
concessionàries els següents EPIs reglamentaris (màscares FFP2):

Z1: 1.300 màscares
Z2: 1.070 màscares
Z3: 465 màscares
Rentada papereres: 125 màscares
Ecovidrio recollida: 40 màscares
Total: 3.000 màscares

9.- La contrata, ¿ha reducido el número de operarios durante el estado de alarma que
dedica al servicio de recogida de residuos y limpieza viaria? En caso afirmativo ¿cuántos
trabajadores se han visto afectados?

No s'ha produït, ni està prevista, reducció de cap plantilla dins de l'estat d'alarma.

10.- Asimismo, desde el pasado 29 de marzo hasta el día 13 de abril, ¿cuántos trabajadores
de la contrata de la zona norte se han visto afectados por la posibilidad que habilitó el ejecutivo
central de que durante 2 semanas las empresas diesen permisos a los trabajadores debiendo
devolver las horas desde su incorporación hasta finales de año?

11.- El número de horas a devolver cuando se reincorporen las plantillas hasta alcanzar el
100 % de trabajadores que habían antes del estado de alarma y de los permisos retribuidos, ¿qué
tareas y a qué servicios se van a destinar los trabajadores de la contrata?

Respostes 10 i 11:

En tractar-se de servicis essencials, no els és d'aplicació el règim de permisos retribuits
recuperables previstos en el R.D. del Govern per al tancament d'activitats no essencials."

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Residus Sòlids i Decret d'Estat d'Alarma pel COVID-19. Zona Sud".

PREGUNTA

"Respecto al balance de la recogida de residuos en la ciudad de València, durante el
periodo iniciado desde que el gobierno de España decretó el estado de alarma, así como las
medidas adoptadas en la limpieza de contenedores desde ese momento, el Concejal que suscribe
formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- ¿Cuál ha sido el comportamiento de los valencianos residentes en la zona Sur de la
ciudad, respecto a la selección de residuos durante este periodo de tiempo?
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2.- ¿Cuántas toneladas de residuos se han recogido en los distintos contenedores existentes
en la zona sur durante el periodo comprendido entre el día 14 a 31 de marzo? Solicitamos que en
la respuesta se nos desglose las cantidades por contenedores bien sean de  materia orgánica, papel
y cartón, vidrio, plásticos y envases, y en el contenedor gris.

3.- ¿Cuál ha sido la variación respecto al mismo periodo en los distintos contenedores, esto
es 18 días, respecto del mes de febrero de 2020?

5.- Respecto a la recogida de residuos ¿se ha incrementado y/o reducido la frecuencia de
recogida de los mismos durante este periodo? ¿En qué medida?

6.- ¿Con cuánta frecuencia se ha procedido a la limpieza de los contenedores ubicados en
la vía pública, desde que se decretó el estado de alarma?

7.- ¿Qué productos se han utilizado para la desinfección de los contenedores?

8.- ¿Los trabajadores han dispuesto de los EPIs necesarios para realizar su trabajo?

9.- La contrata, ¿ha reducido el número de operarios durante el estado de alarma que
dedica al servicio de recogida de residuos y limpieza viaria? En caso afirmativo ¿cuántos
trabajadores se han visto afectados?

10.- Asimismo, desde el pasado 29 de marzo hasta el día 13 de abril, ¿cuántos trabajadores
de la contrata de la zona sur se han visto afectados por la posibilidad que habilitó el ejecutivo
central de que durante 2 semanas las empresas diesen permisos a los trabajadores debiendo
devolver las horas desde su incorporación hasta finales de año?

11.- El número de horas a devolver cuando se reincorporen las plantillas hasta alcanzar el
100 % de trabajadores que habían antes del estado de alarma y de los permisos retribuidos, ¿qué
tareas y a qué servicios se van a destinar los trabajadores de la contrata?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai
Urbà

"1.- ¿Cuál ha sido el comportamiento de los valencianos residentes en la zona Sur de la
ciudad, respecto a la selección de residuos durante este periodo de tiempo?

El comportament dels valencians en relació a la recollida de residus urbans de la zona Sud
i del conjunt de la ciutat ha sigut i està sent d'una alta corresponsabilitat en la gestió dels residus
domèstics i el reciclatge de les fraccions d'envasos, paper-cartó, vidre i orgànica de la recollida
selectiva, com s'acredita pels resultats dels servicis de recollida des de la declaració de l'estat
d'alarma sanitària pel Covid-19.
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2.- ¿Cuántas toneladas de residuos se han recogido en los distintos contenedores existentes
en la zona sur durante el periodo comprendido entre el día 14 a 31 de marzo? Solicitamos que en
la respuesta se nos desglose las cantidades por contenedores bien sean de materia orgánica,
papely cartón, vidrio, plásticos y envases, y en el contenedor gris.

3.- ¿Cuál ha sido la variación respecto al mismo periodo en los distintos contenedores, esto
es 18 días, respecto del mes de febrero de 2020?

Resposta a 2 i 3:

En la taula següent es resumeixen els resultats en kilograms dels servicis de recollida del
15 al 31 de març en la Zona Sud de la ciutat per a totes les fraccions:

  Envases Cartó Orgànica Resta Estris

2019 186.120 275.300 123.540 5.993.060 158.100

2020 242.500 270.094 282.380 3.653.740 93.140

Increment         30’29% -1’89% 128’57% -39’03% -41’09%

Les dades de març (1 al 31) del conjunt de la ciutat de recollida selectiva devidre han
passat d'1.007.570 kg en març de 2019 a 922.250 kg en març de 2020, amb un descens del
8’47%, percentatge molt lleu si es té en compte el tancament de l'hostaleria i restauració des del
16 de març que suposa la producció majoritària de vidre urbà.

5.- Respecto a la recogida de residuos ¿se ha incrementado y/o reducido la frecuencia de
recogida de los mismos durante este periodo? ¿En qué medida?

S'han mantingut les freqüències de recollida dels contenidors en este període d'estat
d'alarma, excepte la supressió de l'arreplegada porta a porta de restauració a Ciutat Vella i porta a
porta de cartó en comerços.

6.- ¿Con cuánta frecuencia se ha procedido a la limpieza de los contenedores ubicados en
la vía pública, desde que se decretó el estado de alarma?

7.- ¿Qué productos se han utilizado para la desinfección de los contenedores?

Respostes 6 i 7:

La neteja i desinfecció dels contenidors es realitza amb un triple servici en este període
d'alarma sanitària.

Desinfecció exterior de paperes i contenidors amb solució de lleixiu al 20 per mil
mitjançant equips individuals de motxilla, cada 48 hores.
Neteja interior amb els llavacontenidors: freqüència mensual en solució de lleixiu al 2 per
mil.
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Neteja exterior amb hidronetejadores: freqüència mitjana de 21 dies en solució de lleixiu al
2 per mil.

8.- ¿Los trabajadores han dispuesto de los EPIs necesarios para realizar su trabajo?

El personal ha disposat dels EPIs reglamentaris per a la prestació dels servicis programats,
segons informació de les empreses concessionàries.

De forma complementària, mitjançant la gestió municipal de l'Ajuntament davant la
Direcció General de Qualitat Ambiental de la Generalitat, es van aportar a les empreses
concessionàries els següents EPIs reglamentaris (màscares FFP2):

Z3: 1.300 màscares
Z2: 1.070 màscares
Z3: 465 màscares
Rentada papereres: 125 màscares
Ecovidrio recollida: 40 màscares
Total: 3.000 màscares

9.- La contrata, ¿ha reducido el número de operarios durante el estado de alarma que
dedica al servicio de recogida de residuos y limpieza viaria? En caso afirmativo ¿cuántos
trabajadores se han visto afectados?

No s'ha produït, ni està prevista, reducció de cap plantilla dins de l'estat d'alarma.

10.- Asimismo, desde el pasado 29 de marzo hasta el día 13 de abril, ¿cuántos trabajadores
de la contrata de la zona sur se han visto afectados por la posibilidad que habilitó el ejecutivo
central de que durante 2 semanas las empresas diesen permisos a los trabajadores debiendo
devolver las horas desde su incorporación hasta finales de año?

11.- El número de horas a devolver cuando se reincorporen las plantillas hasta alcanzar el
100 % de trabajadores que habían antes del estado de alarma y de los permisos retribuidos, ¿qué
tareas y a qué servicios se van a destinar los trabajadores de la contrata?

Respostes 10 i 11:

En tractar-se de servicis essencials, no és d'aplicació el règim de permisos retribuïts
recuperables previstos en el R.D. del Govern per al tancament d'activitats no essencials."

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Parcs i Jardins i Decret d'Estat d'Alarma pel COVID-19. Zona Nord".

PREGUNTA
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"Desde que el gobierno de España aprobó el Decreto de Estado de Alarma, los trabajos de
mantenimiento, cuidado y poda de jardines, espacios libres y arbolado existente en el viario se
han visto afectados por el mismo, al respecto el Concejal que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- Los trabajadores de la contrata ¿han dispuesto de los EPIs necesarios para realizar su
trabajo? Y, en su caso, ¿cuándo se les facilitó las mismas?

2.- Desde el pasado día 14 de marzo hasta la fecha, ¿la contrata ha seguido con el
mantenimiento y cuidado de las zonas verdes y arbolado en viario?

3.- En su caso, y dado que los trabajos y tareas se habrán visto disminuidos como
consecuencia del Estado de Alarma, ¿en qué medida y proporción se ha visto afectado el servicio
que presta la contrata? Asimismo, ¿qué tareas se han visto reducidas?

4.- ¿Cuál ha sido la frecuencia desde que se decretó el Estado de Alarma hasta la fecha, en
la prestación de los servicios ordinarios que venía prestando y que tiene encargados la contrata?

5.- Por el contrario, ¿qué servicios nuevos se han encargado a la contrata relacionados con
el estado de alarma?

6.- Dichos servicios nuevos ¿con que frecuencia se han venido desarrollando en la zona
asignada a la contrata?

7.- La contrata, ¿ha reducido el número de operarios durante el estado de alarma que
dedica al servicio de mantenimiento, limpieza y poda de espacios verdes y viario? En caso
afirmativo ¿cuántos trabajadores se han visto afectados?

8.- Asimismo, desde el pasado 29 de marzo hasta el día 13 de abril, ¿cuántos trabajadores
de la contrata de la zona norte se han visto afectados por la posibilidad que habilitó el ejecutivo
central de que durante 2 semanas las empresas diesen permisos a los trabajadores debiendo
devolver las horas desde su incorporación hasta finales de año?

9.- El número de horas a devolver cuando se reincorporen las plantillas hasta alcanzar el
100 % de trabajadores que habían antes del estado de alarma y de los permisos retribuidos, ¿qué
tareas y a qué servicios se van a destinar los trabajadores de la contrata?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- Els treballadors de la contracta han disposat dels EPIs necessaris per a fer el seu
treball? I, en el seu cas, quan se'ls va facilitar les mateixes?

D'acord amb el Protocol d’actuació específic elaborat pel Servici de Prevenció de l'empresa
FCC Medi Ambient enfront de l'exposició al coronavirus, traslladat al comité d'empresa en data
17 de març, s'han facilitat els EPIs corresponents a cada treballador, des de l'inici de la crisi.
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2.- Des del passat dia 14 de març fins hui, la contracta ha seguit amb el manteniment i cura
de les zones verdes i arbrat en viari?

Es distingeix segons els següents períodes:

16 - 17 de març, prestació de servicis ordinaris.
17 - 29 de març, prestació de servici reduït segons acord entre Empresa i Treballadors, amb
compromís de recuperació de jornades no treballades individualment.
30 de març - 9 d’abril, prestació de servicis mínims essencials aprovats pel Servici de
Jardineria Sostenible, segons Reial decret 10/2020 de 29 de març i després de la Comissió
de Seguiment per a la translació a l'àmbit local de les noves mesures preses pel govern
central, tenint la consideració de permís retribuït recuperable per al personal que no va
poder treballar.
10 d’abril - d'ara en avant (mentre es mantinga l'estat  d'alarma), prestació de servicis
ordinaris.

3.- En el seu cas, i atés que els treballs i tasques s'hauran vist disminuïts com a
conseqüència de l'estat d'Alarma, en quina mesura i proporció s'ha vist afectat el servici que
presta la contracta? Així mateix, quines tasques s'han vist reduïdes?

Durant la prestació de servicis reduïts i servicis mínims s'han vist afectats, en diferent grau,
la totalitat de les tasques realitzades de manera ordinària per l'empresa contractista, sempre
garantint les tasques de neteja dels espais enjardinats, la seguretat per a les persones quant a
l'estat de l'arbrat i el correcte desenvolupament i supervivència de les plantes.

El servici reduït, entre el 17 al 29 de març, es va concretar en:

Neteja i Manteniment de jardins, 27 operaris i operàries, segons la següent distribució per
tasques:

NETEJA (7 operaris/es)
OBRA DE PALETA (1 operari)
REGADORS (3 operaris/es)
FONTS (1 operari)
LAMPISTERIA (1 operari)
MOBILIARI (2 operari/es)
TRACTAMENTS FITOSANITARIS (4 operaris/es)
REG CUBA ARBRAT (8 operaris/es)

Esporga d’arbrat (4 operaris/es)

El servici mínim, entre el 30 de març i el 9 d'abril, es va concretar en:

Neteja i manteniment de jardins, 15 operaris, segons la següent distribució per tasques:
NETEJA (4 operaris)
REG, FONTS I LAMPISTERIA (3 operaris)
REG CUBA ARBRAT (8 operaris)
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Esporga d'arbrat (4 operaris)

4.- Quin ha sigut la freqüència des que es va decretar l'estat d'alarma fins hui, en la
prestació dels servicis ordinaris que venia prestant i que té encarregats la contracta?

No s'han establit freqüències concretes per als servicis prestats, si bé s’està complint
l'objectiu dels servicis essencials, garantint les tasques de neteja dels espais enjardinats, la
seguretat per a les persones quant a l'estat de l'arbrat i el correcte desenvolupament i
supervivència de les plantes.

5.- Per contra, quins servicis nous s'han encarregat a la contracta relacionats amb l'estat
d'alarma?

No s'ha considerat la necessitat de prestar cap servici nou, si bé s'han modificat aquells que
es venien prestant de manera ordinària.

6.- Estos servicis nous que freqüència s'han vingut desenvolupant en la zona assignada a la
contracta?

No procedeix.

7.- La contracta, ha reduït el nombre d'operaris/es durant l'estat d'alarma que dedica al
servici de manteniment, neteja i poda d'espais verds i viari? En cas afirmatiu quants treballadors
s'han vist afectats?

Sí, ha reduït el personal operari en el següent nombre per període de temps:

Entre el 17 al 29 de març:
En neteja i manteniment de jardins: 96 operaris/es
En esporga d'arbrat: 16 operaris/es

Entre el 30 de març i el 9 d'abril:
En neteja i manteniment de jardins: 108 operaris/es
En esporga d’arbrat: 16 operaris/es

8.- Així mateix, des del passat 29 de març fins al dia 13 d'abril, quants treballadors de la
contracta de la zona nord s'han vist afectats per la possibilitat que va habilitar l'executiu central
que durant 2 setmanes les empreses donaren permisos als treballadors havent de retornar les
hores des de la seua incorporació fins a finals d'any?

Entre el 30 de març i el 9 d'abril:

En neteja i manteniment de jardins: 108 operaris/es
En esporga d’arbrat: 16 operaris/es

9.- El nombre d'hores a retornar quan es reincorporen les plantilles fins a aconseguir el
100% de treballadors que havien abans de l'estat d'alarma i dels permisos retribuïts, quines
tasques i a quins servicis es destinaran els treballadors de la contracta?
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Les tasques que es realitzaran són les definides al Plec de Prescripcions Tècniques que
regeix el contracte de Gestió, Conservació, Manteniment, Neteja dels Espais Enjardinats i de les
seues Instal·lacions i Equipaments, així com de l'Arbrat Urbà de la Ciutat de València (Zona
Nord) mitjançant els diferents equips de treball definits en l'organigrama de l'empresa contractista
segons planificacions tècniques elaborades, fent major èmfasi en aquelles tasques relacionades
amb el control del creixement de la vegetació (sega de praderes, retallada de tanques,
desbrossament d'escocells, etc.) a l'efecte de condicionar els espais enjardinats al més prompte
possible, amb l'objectiu de restablir el seu estat òptim per a quan acabe el període de confinament
de la població."

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives als "Parcs i Jardins i Decret d'Estat d'Alarma pel COVID-19. Zona Sud".

PREGUNTA

"Desde que el gobierno de España aprobó el Decreto de Estado de Alarma, los trabajos de
mantenimiento, cuidado y poda de jardines, espacios libres y arbolado existente en el viario se
han visto afectados por el mismo, al respecto el Concejal que suscribe formula las siguientes:

PREGUNTAS

1.- Los trabajadores de la contrata ¿han dispuesto de los EPIs necesarios para realizar su
trabajo? Y, en su caso, ¿cuándo se les facilitó las mismas?

2.- Desde el pasado día 14 de marzo hasta la fecha, ¿la contrata ha seguido con el
mantenimiento y cuidado de las zonas verdes y arbolado en viario?

3.- En su caso, y dado que los trabajos y tareas se habrán visto disminuidos como
consecuencia del Estado de Alarma, ¿en qué medida y proporción se ha visto afectado el servicio
que presta la contrata? Asimismo, ¿qué tareas se han visto reducidas?

4.- ¿Cuál ha sido la frecuencia desde que se decretó el Estado de Alarma hasta la fecha, en
la prestación de los servicios ordinarios que venía prestando y que tiene encargados la contrata?

5.- Por el contrario, ¿qué servicios nuevos se han encargado a la contrata relacionados con
el estado de alarma?

6.- Dichos servicios nuevos ¿con que frecuencia se han venido desarrollando en la zona
asignada a la contrata?

7.- La contrata, ¿ha reducido el número de operarios durante el estado de alarma que
dedica al servicio de mantenimiento, limpieza y poda de espacios verdes y viario? En caso
afirmativo ¿cuántos trabajadores se han visto afectados?
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8.- Asimismo, desde el pasado 29 de marzo hasta el día 13 de abril, ¿cuántos trabajadores
de la contrata de la zona norte se han visto afectados por la posibilidad que habilitó el ejecutivo
central de que durante 2 semanas las empresas diesen permisos a los trabajadores debiendo
devolver las horas desde su incorporación hasta finales de año? 

9.- El número de horas a devolver cuando se reincorporen las plantillas hasta alcanzar el
100 % de trabajadores que habían antes del estado de alarma y de los permisos retribuidos, ¿qué
tareas y a qué servicios se van a destinar los trabajadores de la contrata?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1.- Els treballadors de la contracta han disposat dels EPIs necessaris per a fer el seu
treball? I, en el seu cas, quan se'ls va facilitar les mateixes?

Arran del COVID 19, a partir del 17 de març se'ls ha entregat a tot el personal: mascaretes,
guants, així com gels hidroalcohòlics desinfectants. Independentment de l'anterior, tot el personal
disposa dels EPIs necessaris per a dur a terme el seu treball, segons allò regulat pel Comité
d'Higiene i Seguretat, des de l'inici de la concessió.

2.- Des del passat dia 14 de març fins hui, la contracta ha seguit amb el manteniment i cura
de les zones verdes i arbratge en viari?

Des del passat dia 14 de març fins al 29 de març la contracta ha mantingut la totalitat dels
servicis; des del 30 de març fins al 9 d'abril, s'han formalitzat els servicis mínims aprovats per la
JGL del 3 d'abril, per a garantir el funcionament pel que fa a la neteja d'espais enjardinats i la
seguretat de les persones quant a l'estat de l'arbratge, i des del 13 d'abril de nou es mantenen la
totalitat de servicis objecte de contracte. Així mateix, i en compliment del Decret d'Estat
d'Alarma, s'han clausurat totes les zones de socialització canina per a evitar la permanència de
persones i formació de grups, revisant-se diàriament el seu tancament i, si escau, reparació d'este.

3.- En el seu cas, i atés que els treballs i tasques se hauran vist disminuïts com a
conseqüència de l'Estat d'Alarma, en quina mesura i proporció se ha vist afectat el servici que
presta la contracta? Així mateix, quines tasques s'han vist reduïdes?

La reducció de servicis durant el període de permís retribuït recuperable ha sigut del 77%,
havent-se vist eliminades les tasques de sega, plantacions, caves, entrecaves, birbes, tractaments
fitosanitaris, manteniment de jocs infantils i mobiliari urbà, manteniment d'obra civil i adequació
d'escocells. Ja que la reducció de servicis al mínim aprovada només contempla la neteja dels
jardins específics objecte de contracte per a esta labor, poda d'arbratge i reg i manteniment de les
seues xarxes.

4.- Quin ha sigut la freqüència des que es va decretar l'Estat d'Alarma fins hui, en la
prestació dels servicis ordinaris que venia prestant i que té encarregats la contracta?
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Les freqüències, en les tasques abans especificades, han sigut les mateixes que es
realitzaven abans de l'Estat d'Alarma, excepte durant el període de permís retribuït recuperable,
que s'han vist reduïdes al mínim indispensable en neteja, reg i seguretat de l'arbratge.

5.- Per contra, quins servicis nous s'han encarregat a la contracta relacionats amb l'estat
d'alarma?

No s'han encarregat nous servicis relacionats amb l'Estat d'Alarma.

6.- Estos servicis nous que freqüència s'han vingut desenvolupant en la zona assignada a la
contracta?

No s'han encarregat nous servicis relacionats amb l'Estat d'Alarma.

7.- La contracta, ha reduït el nombre d'operaris durant l'estat d'alarma que dedica al servici
de manteniment, neteja i poda d'espais verds i viaris? En cas afirmatiu quants treballadors s'han
vist afectats?

Únicament s'ha vist reduït el nombre d'operaris i operàries durant el període de permís
retribuït recuperable, en mantindre's tan sols les brigades de servicis mínims (en total 19 operaris
i operàries).

8.- Així mateix, des del passat 29 de març fins al dia 13 d'abril, quants treballadors de la
contracta de la zona sud s'han vist afectats per la possibilitat que va habilitar l'executiu central
que durant 2 setmanes les empreses donaren permís als treballadors havent de retornar les hores
des de la seua incorporació fins a finals d'any?

S'han vist afectats 71 operaris i operàries de la contracta de la zona sud.

9.- El nombre d'hores a retornar quan es reincorporen las plantilles fins a aconseguir el
100% de treballadors que havien abans de l'estat d'alarma i dels permisos retribuïts, quines
tasques i a quins servicis es destinaran els treballadors de la contracta?

Les hores a retornar després del període de permís retribuït recuperable, seran invertides en
els mateixos servicis que han deixat de prestar-se, això és: el compliment de totes i cadascuna de
les labors objecte de contracte conduents a la millora, conservació i manteniment adequat de les
unitats enjardinades i els seus components."

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Paralització de les obres de proveïment d'aigua potable".

PREGUNTA



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 d

cQ
Z
 c

G
S
C
 y

A
cU

 H
w

g
q
 S

S
6
J 

ty
lE

 G
ew

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 25/05/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 23 D'ABRIL DE 2020 31

"1.- ¿Por dónde se tiene previsto que discurra el trazado alternativo de la conducción de
agua potable desde la planta de la Presa en Manises hasta València para que la afección a la
huerta de Campanar no se produzca o en su caso sea la mínima?

2.- ¿Durante cuánto tiempo van a estar aplazadas/suspendidas las obras de ejecución de
esta infraestructura hidráulica?

3.- Si en próximas fechas el Ejecutivo de España deja sin efecto el R.D. de actividades
esenciales y el sector de la construcción se reactiva, ¿se reanudará de inmediato los trabajos de la
conducción de agua potable?

4.- El trazado actual de la infraestructura ¿a cuantas hanegadas de la huerta de Campanar
afecta? Y, sobre las superficies afectadas ¿cuántas se encuentran en producción y en su caso,
cuántas están abandonadas o sin cultivo?

5.- ¿El nuevo trazado alternativo que se está trabajando afectará a la huerta de Campanar?
En caso afirmativo, ¿cuántas hanegadas se verán afectadas por el mismo? ¿La construcción de
esta tubería asegura el suministro de agua potable desde la planta de La Presa a la ciudad?

6.- Por último, ¿la modificación del proyecto con el nuevo trazado en cuanto incrementaría
el coste de esta infraestructura?"

RESPOSTA

Sra. Valia, Delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"Son proyectos de EMSHI. Las obras referidas corresponden a EMSHI por lo que las
preguntas deben plantearse en el seno de dicha entidad."

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Full de ruta sobre emergència climàtica".

PREGUNTA

"A preguntas realizadas en anteriores Comisiones se nos respondió que, por parte del
Grupo de Trabajo creado el pasado 19 de diciembre, para la Transición Energética en la ciudad
de València se prevé disponer de una Hoja de ruta integrada en el seno de la corporación que
pueda ser sometida a un proceso de participación ciudadana, a finales del presente año, acerca de
esta información y dadas las consecuencias del estado de alarma decretado por el gobierno de
España, la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se siguen manteniendo estos plazos a pesar del decreto de estado de alarma?

2.- Durante este periodo ¿se ha avanzado algo al respecto?
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3.- ¿Se ha celebrado alguna reunión relativa a la elaboración de la hoja de ruta sobre la
emergencia climática durante este periodo?

4.- En caso afirmativo, ¿qué avances y qué conclusiones se han alcanzado? Solicitamos se
nos facilite información detalla de las reuniones celebradas y del contenido de las mismas."

RESPOSTA

Sr. Ramón, Delegat de Eergència Climàtica i Transició Energètica

"A preguntes realitzades en anteriors Comissions se’ns va respondre que, per part del Grup
de Treball creat el passat 19 de desembre, per a la Transició Energètica en la ciutat de València
es preveu disposar d’un Full de ruta integrada en el si de la corporació que puga ser sotmesa a un
procés de participació ciutadana, a finals del present any, al voltant d’esta informació y donades
les conseqüències de l’estat d’alarma decretat pel govern d’Espanya, la regidora que subscriu
formula les següents preguntes:

1. Se seguixen mantenint estos terminis malgrat el decret d’estat d’Alarma?

  En principi es continuen mantenint atés que es preveu la continuïtat de tasques per al
desenvolupament del Full de ruta mitjançant la modalitat de teletreball.

2. Durant este període, S’ha avançat alguna cosa al respecte?

 Sí.

3. S’ha celebrat alguna reunió relativa a l’elaboració del full de ruta sobre l’emergència
climàtica durant este període?

 S'han mantingut reunions online en el marc del projecte Tomorrow, així com reunions
online amb serveis municipals.

4. En cas afirmatiu. Quins avanços i quines conclusions s’han abastit? Sol·licitem que s’ens
facilite informació detallada de les reunions celebrades y del contingut de les mateixes.

En el primer cas (projecte Tomorrow) s'ha avançat en el desenvolupament de la
metodologia del Full de ruta (pla de treball de València), mentre que en el segon s'ha continuat
amb les reunions específiques d'actualització de les mesures del PACES. Les reunions en el marc
del projecte Tomorrow (https://energy-cities.eu/project/tomorrow/) responen al desenvolupament
previst en el mateix per a definició de criteris i directrius del full de ruta; es tracta de reunions de
formació liderades per DRIFT i d'intercanvi d'experiències amb les 5 ciutats restants que
participen en el projecte. En el cas de les reunions bilaterals amb serveis municipals, l'objectiu és
codissenyar amb els actors competents l'actualització de mesures, indicadors i requeriments
pressupostaris de la implementació del PACES en el marc 2030."
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17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 13
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Paula Mª. Llobet Vilarrasa, del Grup Municipal Popular,
relatives al "Pressupost d'Emergència Climàtica durant l'any 2020".

PREGUNTA

"A través de los medios de comunicación, se ha tenido conocimiento de que, por parte de
la Delegación de Hacienda del Ayuntamiento, se pretende instar a todas las delegaciones y
concejalías a “jerarquizar” las partidas del presupuesto de gastos para "adaptarlo a la nueva
situación económica generada por el coronavirus".

En base a esta cuestión, la Concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha recibido, en la Delegación de Emergencia Climática y Transición Energética,
petición formal por parte de la Delegación de Hacienda para hacer "un diseño de gastos que
consideren no esenciales y básicos"?

2.- ¿Se ha realizado por parte de la delegación a la que me dirijo el listado de partidas
presupuestarias susceptibles de ser reducidas?

3.- En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?

Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de "decaer" del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

4.- ¿Ya se ha comunicado a la Delegación de Hacienda las partidas e importes que se
pueden reducir?"

RESPOSTA

Sr. Ramón, Delegat de Emergència Climàtica i Transició Energètica 

"1.  S’ha rebut en la Delegació d’Emergència Climàtica i Transició Energètica, petició
formal per part de la Delegació d’Hisenda per a fer "un disseny de despeses que consideren no
essencials i bàsics"?

2.  S’ha realitzat per part de la delegació a la que em dirigisc el llistat de partides
pressupostàries susceptibles de ser reduïbles?

3.En cas afirmatiu, de què partides es tracta? Per quin import es reduix cada partida?

Sol·licitem se'ns facilite una relació detallada de les partides pressupostàries susceptibles
de "decaure" del pressupost actual, donades les circumstàncies.

4. Ja s’ha comunicat a la delegació d’Hisenda les partides i imports que es poden reduir?
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 En relació a la seua pregunta, l'informem que la Junta de Govern Local de 9 d'abril de
2020, ha aprovat la moció subscrita per l'Alcalde, Joan Ribó i el regidor d'Hisenda, Ramón Vilar,
mitjançant la qual s'estableix i se sistematitza la recollida d'informació mitjançant estimacions i
projeccions d'ingressos-despeses, tant de l'Ajuntament com d'aquells Organismes i Empreses de
la seua Administració Perifèrica."

18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 14
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Pressupost de Platges durant l'any 2020".

PREGUNTA

"A través de los medios de comunicación, se ha tenido conocimiento de que, por parte de
la Delegación de Hacienda del Ayuntamiento, se pretende instar a todas las delegaciones y
concejalías a "jerarquizar"  las partidas del presupuesto de gastos para "adaptarlo a la nueva
situación económica generada por el coronavirus".

En base a esta cuestión, la Concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha recibido, en la Delegación de Playas, petición formal por parte de la Delegación
de Hacienda para hacer "un diseño de gastos que consideren no esenciales y básicos"?

2.- ¿Se ha realizado por parte de la Delegación de Playas el listado de partidas
presupuestarias susceptibles de ser reducidas?

3.- En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?

Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de "decaer" del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

4.- ¿Ya se ha comunicado a la delegación de Hacienda las partidas e importes que se
pueden reducir?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, Delegat de Platges

"1. ¿Se ha recibido, en la Delegación de Playas, petición formal por parte de la delegación
de Hacienda para hacer "un diseño de gastos que consideren no esenciales y básicos"?

No se ha recibido. 

2. ¿Se ha realizado por parte de esta Delegación de Playas el listado de partidas
presupuestarias susceptibles de ser reducidas?
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No se nos ha pedido.

3. En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?
Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias susceptibles de
"decaer" del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

No se nos ha solicitado.

4. ¿Ya se ha comunicado a la Delegación de Hacienda las partidas e importes que se
pueden reducir?

No se nos ha pedido."

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Pressupost de Qualitat Acústica i de l'Aire durant l'any 2020".

PREGUNTA

"A través de los medios de comunicación, se ha tenido conocimiento de que, por parte de
la Delegación de Hacienda del Ayuntamiento, se pretende instar a todas las delegaciones y
concejalías a "jerarquizar"  las partidas del presupuesto de gastos para "adaptarlo a la nueva
situación económica generada por el coronavirus".

En base a esta cuestión, la Concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha recibido, en la Delegación de Calidad Acústica y del Aire, petición formal por
parte de la Delegación de Hacienda para hacer "un diseño de gastos que consideren no esenciales
y básicos"?

2.- ¿Se ha realizado por parte de esta Delegación de Calidad Acústica y del Aire el listado
de partidas presupuestarias susceptibles de ser reducidas?

3.- En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?

Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de "decaer" del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

4.- ¿Ya se ha comunicado a la Delegación de Hacienda las partidas e importes que se
pueden reducir?"

RESPOSTA

Sr. Grezzi, Delegat de Qualitat Acústica i de l'Aire
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"1. ¿Se ha recibido, en la delegación de Calidad Acústica y del Aire, petición formal por
parte de la delegación de Hacienda para hacer "un diseño de gastos que consideren no esenciales
y básicos"?

No se ha recibido.

2. ¿Se ha realizado por parte de esta Delegación de Calidad Acústica y del Aire el listado
de partidas presupuestarias susceptibles de ser reducidas?

No se nos ha pedido.

3. En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?

Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de "decaer" del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

No se nos ha solicitado.

4. ¿Ya se ha comunicado a la Delegación de Hacienda las partidas e importes que se
pueden reducir?

No se nos ha pedido."

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Pressupost de Devesa Albufera durant l'any 2020".

PREGUNTA

"A través de los medios de comunicación, se ha tenido conocimiento de que, por parte de
la Delegación de Hacienda del Ayuntamiento, se pretende instar a todas las delegaciones y
concejalías a "jerarquizar"  las partidas del presupuesto de gastos para "adaptarlo a la nueva
situación económica generada por el coronavirus".

En base a esta cuestión, la Concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha recibido, en la Delegación de Conservació d´Àrees Naturals i Devesa Albufera,
petición formal por parte de la Delegación de Hacienda para hacer "un diseño de gastos que
consideren no esenciales y básicos"?

2.- ¿Se ha realizado por parte de la delegación a la que me dirijo el listado de partidas
presupuestarias susceptibles de ser reducidas?

3.- En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?
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Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de "decaer" del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

4.- ¿Ya se ha comunicado a la Delegación de Hacienda las partidas e importes que se
pueden reducir?".

RESPOSTA

Sr. Campillo, Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"En relació a la seua pregunta "Pressupost Devesa Albufera", l'informem que la Junta de
Govern Local de 9 d'abril de 2020, ha aprovat la moció subscrita per l'alcalde, Joan Ribó i el
regidor d'Hisenda, Ramon Vilar, mitjançant la qual s'estableix i es sistematitza la recollida
d'informació mitjançant estimacions i projeccions d'ingressos-despeses, tant de l'Ajuntament com
d'aquells organismes i empreses de la seua Administració Perifèrica."

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular, relatives
al "Pressupost de Benestar Animal durant l'any 2020".

PREGUNTA

"A través de los medios de comunicación, se ha tenido conocimiento de que, por parte de
la Delegación de Hacienda del Ayuntamiento, se pretende instar a todas las delegaciones y
concejalías a "jerarquizar"  las partidas del presupuesto de gastos para "adaptarlo a la nueva
situación económica generada por el coronavirus".

En base a esta cuestión, la Concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha recibido, en la Delegación de Bienestar Animal, petición formal por parte de la
Delegación de Hacienda para hacer "un diseño de gastos que consideren no esenciales y
básicos"?

2.- ¿Se ha realizado por parte de la Delegación de Bienestar Animal el listado de partidas
presupuestarias susceptibles de ser reducidas?

3.- En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?

Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de "decaer" del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

4.- ¿Ya se ha comunicado a la Delegación de Hacienda las partidas e importes que se
pueden reducir?".

RESPOSTA
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Sra. Tello, Delegada de Benestar Animal

"A través de los medios de comunicación, se ha tenido conocimiento de que, por parte de
la Delegación de Hacienda del Ayuntamiento, se pretende instar a todas las delegaciones y
concejalías a "jerarquizar" las partidas del presupuesto de gastos para "adaptarlo a la nueva
situación económica generada por el coronavirus".

En base a esta cuestión, la Concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha recibido, en la Delegación de Bienestar Animal, petición formal por parte de la
Delegación de Hacienda para hacer "un diseño de gastos que consideren no esenciales y
básicos"?

2.- ¿Se ha realizado por parte de la Delegación de Bienestar Animal el listado de partidas
presupuestarias susceptibles de ser reducidas?

3.- En caso afirmativo, ¿de qué partidas se trata? ¿Por qué importe se reduce cada partida?

Solicitamos se nos facilite una relación detallada de las partidas presupuestarias
susceptibles de "decaer" del presupuesto actual, dadas las circunstancias.

4.- ¿Ya se ha comunicado a la delegación de Hacienda las partidas e importes que
sepueden reducir?

RESPUESTA 

En relación a sus preguntas le informamos que la Junta de Gobierno Local de 9 de abril de
2020, ha aprobado la moción suscrita por el Alcalde, Joan Ribó y el concejal de Hacienda,
Ramón Vilar, mediante la cual se establece y se sistematiza la recogida de información mediante
estimaciones y proyecciones de ingresos-gastos, tanto del Ayuntamiento como de aquellos
Organismos y Empresas de su Administración Periférica."

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 18
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Marta Torrado de Castro, del Grup Municipal Popular, relatives
a "Animals abandonats".

PREGUNTA

"A preguntas formuladas por este grupo municipal ante la anterior Comisión de Ecología
Urbana por parte de la Delegación de Bienestar Animal se nos respondió que el servicio de
recogida de animales abandonados funciona 24 horas y los 365 días de la semana, respecto a esta
información la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha visto alterado este servicio desde que se decretó el Estado de Alarma?

2.- ¿Se ha reforzado y/o minorado el mismo durante este periodo de tiempo?
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3.- ¿Cuántos animales abandonados en la vía pública se han recogido en este periodo?

4.- Los servicios y horarios del Núcleo Zoológico municipal, ¿han seguido prestándose con
normalidad durante este periodo de tiempo?

5.- ¿Se ha seguido prestando el servicio de teléfono de atención?".

RESPOSTA

Sra. Tello, Delegada de Benestar Animal

"A preguntas formuladas por este grupo municipal ante la anterior Comisión de Ecología
Urbana por parte de la Delegación de Bienestar Animal se nos respondió que el servicio de
recogida de animales abandonados funciona 24 horas y los 365 días de la semana, respecto a esta
información la concejal que suscribe formula las siguientes preguntas:

1.- ¿Se ha visto alterado este servicio desde que se decretó el Estado de Alarma?

No.

 2.- ¿Se ha reforzado y/o minorado el mismo durante este periodo de tiempo?

No.

 3.- ¿Cuántos animales abandonados en la vía pública se han recogido en este periodo?

 Desde el decreto del Estado de Alarma, en fecha 13 de marzo y con efecto desde el día 14
del mismo mes, se han recogido hasta el día 13 de abril un total de 36 perros y 11 gatos. Estas
actuaciones corresponden a animales abandonados o perdidos en vía pública así como a
actuaciones realizadas en domicilios particulares por incapacidad de propietarios o sus ingresos
en centros sociales y/o geriátricos actuando en colaboración con servicios sociales del
ayuntamiento y fuerzas y cuerpos de seguridad.

4.- Los servicios y horarios del Núcleo Zoológico municipal, ¿han seguido prestándose con
normalidad durante este periodo de tiempo?

  Los servicios prestados por el Núcleo Zoológico municipal se han venido realizando
durante este periodo en horario habitual con normalidad.

5.- ¿Se ha seguido prestando el servicio de teléfono de atención?

Se han seguido prestando servicios telefónicos tanto en el teléfono de atención al público
de la empresa gestora como en el teléfono móvil del grupo de rescate de la misma. Asimismo se
han prestado servicios requeridos mediante correo electrónico a los correos electrónicos de la
empresa gestora del Núcleo Zoológico municipal."
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23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 19
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Carlos Luis Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
relatives a la "Desinfecció del viari, voreres, mobiliari urbà, contenidors, ...".

PREGUNTA

"Al Grupo Municipal Popular han llegado quejas de vecinos de la ciudad, concretamente
de barrios como Russafa, Eixample, Pla del Reial, Penyarrocha y de pedanías como Benimàmet,
Benifaraig y Pinedo, entre otras, por la ausencia, en unos casos, de las labores de desinfección del
mobiliario urbano, aceras, calzadas, contenedores, etc. y en otros casos, porque estas labores solo
se han producido en una ocasión desde que se decretó el Estado de Alarma el pasado día 14 de
marzo, en consecuencia el Concejal que suscribe formula las siguientes: 

PREGUNTAS

1.- ¿Cuántas veces y en qué fechas se ha producido el baldeo y desinfección de aceras y
calzadas en los barrios y pedanías que figuran en el encabezamiento desde el pasado día 14 de
marzo? Solicitamos que en la respuesta se haga constar las calles que han sido sometidas a estos
trabajos de desinfección.

2.- ¿Qué producto se ha empleado para la desinfección y en qué porcentajes?

3.- ¿Dichos trabajos han sido realizados por las contratas municipales? En caso contrario,
¿qué empresa, institución o colectivo se han encargado de su ejecución?

4.- Asimismo, y respecto al mobiliario urbano en general, papeleras y contenedores de
residuos. ¿Cuál ha sido la frecuencia y en que fechas se han desinfectado en los barrios y
pedanías que se relacionan en el encabezamiento?

5.- ¿Se ha utilizado el mismo producto que en la desinfección de aceras y calzadas, y en
todo caso en que proporción? Para el caso de haberse utilizado otro producto distinto, ¿cuál ha
sido el producto utilizado y cuánta la proporción de la mezcla con agua?  

6.- Igualmente, ¿estos trabajos se han realizado con personal de las contratas o se ha
contratado a terceros?

7.- ¿Qué equipos se han facilitado de protección personal a los operarios que las han
realizado?

8.- ¿Qué formación se ha impartido a los trabajadores que han realizado estos trabajos?

9.- Los trabajos de desinfección tanto del viario, aceras, mobiliario urbano, en general,
papeleras y contenedores, ¿ha supuesto un coste económico adicional al Ayuntamiento? ¿Se ha
tenido que detraer de otra partida o suplementar la partida de limpieza para acometer dichos
trabajos? ¿Cuál ha sido hasta la fecha el coste económico para el Ayuntamiento de estos
trabajos?
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10.- Por último, ¿los trabajos de desinfección se han llevado a cabo en el mobiliario, juegos
infantiles y zonas deportivas existentes en los parques, jardines y espacios libres en general de la
ciudad? ¿En qué fechas se ha realizado y con qué frecuencia? Y, ¿qué producto se ha utilizado y
en que porcentaje?".

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai
Urbà

1.- ¿Cuántas veces y en qué fechas se ha producido el baldeo y desinfección de aceras y
calzadas en los barrios y pedanías que figuran en el encabezamiento desde el pasado día 14 de
marzo? Solicitamos que en la respuesta se haga constar las calles que han sido sometidas a
estostrabajos de desinfección.

En relació amb el baldeig amb desinfectant (lleixiu) dels districtes, barris i pobles que se
citen, els servicis i dates realitzats en estos àmbits des del passat 14 de març han sigut els
següents, baldejant en cada grup de servicis la totalitat dels carrers de l'àmbit corresponent.

  Dates/cicle de baldeig (*)

Eixample

(excepte Russafa)

26M, 27M, 28M, 30M, 31M, 1A, 2A, 3A, 4A, 6A, 11A, 14A

Russafa 23M, 24M, 25M, 7A, 8A, 9A

Pinedo 23M, 1A, 9A

Pla del Reial

 

21M (1/4 Districte), 11A (1/4Districte), 28M (1/4Districte), 18A (1/4Districte)

Penya-roja 3-4A, 24-25A

Benimàmet 18M, 8A, 18A, 29A

Benifaraig 14M, 4A, 15A, 25A

(*) “M”: març; “A”: abril

2.- ¿Qué producto se ha empleado para la desinfección y en qué porcentajes?

Per al baldeig s'ha utilitzat additiu desinfectant de lleixiu (hipoclorit sòdic al 4%
aproximàdament) a l'1 per mil en tots els casos, virucida autoritzat pel Ministeri de Sanitat.

3.- ¿Dichos trabajos han sido realizados por las contratas municipales? En caso contrario,
¿qué empresa, institución o colectivo se han encargado de su ejecución?

Els treballs en els àmbits municipals s'han executat per les contractes municipals de les
zones 1 i 2 de València.
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4.- Asimismo, y respecto al mobiliario urbano en general, papeleras y contenedores de
residuos. ¿Cuál ha sido la frecuencia y en que fechas se han desinfectado en los barrios y
pedanías que se relacionan en el encabezamiento?

En relació amb la neteja i desinfecció del mobiliari de residus urbans (papereres i
contenidors) de les zones consultades es realitzen amb altres servicis complementaris entre sí en
les dates i períodes següents:

(*) Llavat i desinfecció contenidors Llavat i desinfecció papereres Desinfecció exterior amb equips motxilla
(contenidors i papereres)

Interior Exterior

Eixample

(except Russafa)

1A, 2A, 3A, 5A, 6A,
7A

20M, 22M, 24M, 25M,
26M, 27M, 1A, 3A, 6A,

13A

25M, 26M, 27M, 30M, 31M,
1A, 2A, 3A

Cada 48 hores

Russafa 11A,

14A

20M, 23M, 24M, 25M,
27M, 29M, 30M, 31M,1A,
5A, 6A, 7A, 8A, 10A, 13A

Cada 48 hores

Pinedo 2A,3A 30M, 11A, 14A 15A Cada 48 hores

Plà del Reial 1A, 2A 3A, 4A, 6A,
7A, 8A, 9A,11A, 

14A

25M, 26M, 27M, 28M,
30M, 31M, 1A, 2A

30M, 31M, 1A, 2A, 3A, 6A,
8A, 9A

Cada 48 hores

Penya-roja 1A, 2A, 9A 20M, 21M, 23M, 24M,
25M, 11A, 13A, 14A

6A, 7A Cada 48 hores

Benimàmet 2A, 11A, 14A 20M, 21M, 23M 17A Cada 48 hores

Benifaraig _ 21M, 1A, 5A, 6A, 8A 7A, 8A Cada 48 hores

(*) “M”: març; “A”: abril 

5.- ¿Se ha utilizado el mismo producto que en la desinfección de aceras y calzadas, y en
todo caso en que proporción? Para el caso de haberse utilizado otro producto distinto ¿cuál ha
sido el producto utilizado y cuánta la proporción de la mezcla con agua?

El producte utilitzat com a desinfectant està sent el lleixiu al 4% aproximadament
d’hiplocorit sòdic aplicable en una dilució de l'1 per mil.

6.-Igualmente, ¿estos trabajos se han realizado con personal de las contratas o se ha
contratado a terceros?

El treball s'executa per personal de les empreses concessionàries.

7.- ¿Qué equipos se han facilitado de protección personal a los operarios que las han
realizado?

Per a les empreses concessionàries, el personal ha disposat dels EPIs reglamentaris per a la
prestació dels servicis programats.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 d

cQ
Z
 c

G
S
C
 y

A
cU

 H
w

g
q
 S

S
6
J 

ty
lE

 G
ew

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 25/05/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 23 D'ABRIL DE 2020 43

De forma complementària, mitjançant la gestió municipal de l'Ajuntament davant la
Direcció General de Qualitat Ambiental de la Generalitat, dissabte passat 11 d'abril es van
aportar a les empreses concessionàries els següents EPIs reglamentaris (màscares FFP2):

Zona 1: 1.300 màscares
Zona 2: 1.070 màscares
Zona 3: 465 màscares
Rentada papereres: 125 màscares
Recollida vidre:     40 màscares
Total: 3.000 màscares

8.- ¿Qué formación se ha impartido a los trabajadores que han realizado estos trabajos?

Les empreses han impartit la formació necessària per a la prestació dels servicis i la
manipulació de productes químics supervisada pels seus departaments de Prevenció de Riscos
Laborals, segons ens han informat.

9.- Los trabajos de desinfección tanto del viario, aceras, mobiliario urbano, en general,
papeleras y contenedores, ¿ha supuesto un coste económico adicional al Ayuntamiento? ¿Se ha
tenido que detraer de otra partida o suplementar la partida de limpieza para acometer dichos
trabajos? ¿Cuál ha sido hasta la fecha el coste económico para el Ayuntamiento de estos
trabajos?

Estos treballs de neteja i desinfecció no estan suposant cost econòmic addicional a
l'Ajuntament de València ja que s'han implantat i es desenvolupen per reconversió d'altres equips
i servicis de neteja amb menors o nul·les càrregues de treball des de la declaració de l'estat
d'alarma sanitària nacional, segons acords de la JGL de dates 16, 23 i 27 març i que bàsicament
són els següents:

- Anul·lació servicis d'ecoparc mòbil per a evitar agrupacions de ciutadans/es.

- Menor servici de recollida d'estris domiciliaris.

- Anul·lació servici arreplegada porta a porta de restauració a Ciutat Vella.

- Anul·lació servici arreplegada porta a porta cartó en comerços.

- Disminució del servici neteja i arreplegada platges.

- Anul·lació de la major part del dispositiu especial de Falles.

- Supressió servicis neteja i arreplegada Setmana Santa.

- Altres servicis menors específics.
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El cost equivalent dels nous servicis de baldeig i de neteja i desinfecció de contenidors i
papereres, així com la recollida en diumenges i recollida diferenciada en residències de persones
de tercera edat aprovades en sessions JGL del 16, 23 i 27 març ascendeixen a un pressupost total
de 468.645’56 €, fins al moment.

10.- Por último, ¿los trabajos de desinfección se han llevado a cabo en el mobiliario, juegos
infantiles, y zonas deportivas existentes en los parques, jardines y espacios libres en general de la
ciudad? ¿En qué fechas se ha realizado y con qué frecuencia? Y, ¿qué producto se ha utilizado y
en que porcentaje?

Els treballs de desinfecció se cenyixen al mobiliari de residus urbans donat que la resta de
mobiliari citat no està en ús ciutadà per l'estat de confinament i així mateix no és competència del
servici de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai Públic."

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 20
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. José Ferrer San Segundo, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Bogues, terme i població en les pedanies o Pobles de València".

PREGUNTA

"El Ayuntamiento de València, en concreto la Concejalía-Delegación de Pueblos de
València, ha difundido haber encargado contrato para realizar estudio sobre los lindes de las
Pedanías de València.

Por razón de ello, formulamos las siguientes PREGUNTAS:

1. ¿Cuál es el objetivo y líneas, tanto generales como particulares, de abordar el estudio
sobre los lindes de las Pedanías o Pobles de València?

2. ¿Cuál es la entidad que realiza este estudio? ¿Y el importe del contrato? ¿Y su duración?
Solicitamos se nos proporcione copia del mismo y, en todo caso, referencia del expediente.

3. ¿Se contempla en dicho análisis la participación activa, amplia y real de las Alcaldías
Pedáneas, entidades, asociaciones y vecinos de los Pobles de València? ¿Con qué fórmulas e
instrumentos de trabajo?

4. ¿Dicho estudio contempla el ámbito de todas las pedanías de València? ¿Y del singular
enclave de La Punta?

5. ¿El estudio considera coordinar datos obrantes en el Consell Agrari Municipal y otras
delegaciones municipales?".

RESPOSTA

Sra. Beamud, Delegada de Pobles de València
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"L'Ajuntament de València, en concret la Regidoria-Delegació de Pobles de València, ha
difós haver encarregat contracte per a realitzar estudi sobre les bogues de les Pedanies de
València.

Per raó d'això, formulem les següents PREGUNTES:

1. Quin és l'objectiu i línies, tant generals com particulars, d'abordar l'estudi sobre les
bogues de les Pedanies o Pobles de València?

CONTESTACIÓ:

L'objectiu és l'estudi d'investigació sobre la història i marc territorial dels 15 Pobles de la
ciutat de València, el marc físic, la història, la construcció d'un espai, i territori dels Pobles, i
projecció de present i futur. Aquest estudi no s'ha sigut realitzat amb anterioritat fins al moment i
suposa un avanç en la consecució de les bogues geogràfiques i característiques històriques de
cada poble de la ciutat de València, per la qual cosa es considera necessari i urgent la realització
de l'esmentat estudi amb la finalitat de difusió i posada en valor d'aquests.

2. Quina és l'entitat que realitza aquest estudi? I l'import del contracte? I la seua duració?
Sol·licitem se'ns proporcione còpia del mateix i, en tot cas, referència de l'expedient.

CONTESTACIÓ:

L'entitat que realitza aquest estudi és Universitat de València amb C.I.F. Q4618001D.
L'import del contracte és de 18.148,79 € (14.999,00 €, més 3.149,79 € del 21% d’I.V.A.). El
termini d'execució del servei és de nou mesos des de la notificació d'adjudicació del contracte,
notificant-se en data 3 de març de 2020, i mitjançant correu electrònic de data 31 de març de
2020 es va comunicar que en compliment de la Resolució d'Alcaldia de l'Ajuntament de València
de data 30-03-2020, es van paralitzar, amb efectes des del dia 30 de març fins al 9 d'abril de
2020, totes les obres, serveis i activitats municipals que no resultaren vinculades als Serveis
declarats essencials en aplicació del Reial decret llei 10/2020, de 29 de març. Els contractes es
reprendran, en els termes que procedisca, a partir del dia 10 d'abril de 2020, llevat que el citat
Reial decret llei siga prorrogat.

El número de referència de l'expedient és E-02310-2020-76.

3. Es contempla en aquesta anàlisi la participació activa, àmplia i real de les Alcaldies
Pedànies, entitats, associacions i veïns dels Pobles de València? Amb què formules i instruments
de treball?

CONTESTACIÓ:

Atès que un dels objectius de l'estudi és la posada en valor dels pobles de la ciutat de
València i dels seus veïns i veïnes, es contempla la partició activa de les Alcaldies dels Pobles,
del veïnatge, i altres entitats i associacions dels pobles, mitjançant la posada a la disposició
d'informació, entrevistes i altra documentació que resulte necessària per a dur a terme l'estudi. A
aquest efecte, i que l'estudi complisca amb les necessitats projectades, es va acordar la realització
de reunions trimestrals entre la prefectura del Servei de Pobles de València per part de
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l'Ajuntament de València i la Càtedra de Geografia i Història de la Universitat de València, per a
l'intercanvi de documentació que s'haja elaborat i recopilat en relació a la investigació.

4. Aquest estudi contempla l'àmbit de totes les pedanies de València? I del singular
enclavament de la Punta?

CONTESTACIÓ:

La Delegació de Pobles de València està desenvolupant polítiques de revaloració, difusió i
posada en valor dels 15 pobles de la ciutat de València, per la qual cosa es va decidir realitzar
l'estudi d'investigació del marc físic, històric del territori dels 15 Pobles de la ciutat de València,
inclòs el poble de la Punta.

5. L'estudi considera coordinar dades que consten en el Consell Agrari Municipal i altres
Delegacions Municipals?

CONTESTACIÓ:

Després de mantenir diverses reunions la Delegació de Pobles de València amb la
Universitat de València, en concret amb la Càtedra de Geografia i Història, es va concloure que
facilitarien les dades necessàries d'altres Delegacions i Serveis municipals de l'Ajuntament de
València, i en concret de la Delegació d'Agricultura, Alimentació Sostenible i Horta, de la qual
depèn el Consell Agrari Municipal, per a organitzar reunions de treball i obtenir la informació
necessària per a l'estudi de les bogues dels 15 Pobles de València."

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 21
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Servici Devesa Albufera durant l'estat d'alarma".

PREGUNTA

"Acerca del funcionamiento del Servicio de Devesa-Albufera durante el periodo del estado
de alarma, decretado por el Gobierno de España, la concejal que suscribe formula las siguientes

PREGUNTAS 

1ª.- ¿Qué medidas ha implantado el Servicio Municipal Devesa-Albufera desde la
declaración del estado de alarma por la crisis del Covid-19 a fin de garantizar la prestación de los
servicios esenciales en su ámbito de actuación?

2ª.- ¿Qué directrices han emanado del Centro de Coordinación Operativo Municipal para
atender la situación generada en la Devesa-Albufera?

3ª.- ¿Qué actuaciones ha realizado el Servicio Devesa-Albufera desde la entrada en vigor
del Real Decreto por el que se declara el estado de alarma?
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4ª.- ¿Ha implantado el Servicio Devesa-Albufera modelos de trabajo no presencial, como
el teletrabajo, con objeto de mantener la actividad municipal?

5ª.- ¿Qué actuaciones de vigilancia del bosque de la Devesa-El Saler realiza la contrata
municipal en la situación actual de estado de alarma?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"1ª.- ¿Qué medidas ha implantado el Servicio Municipal Devesa-Albufera desde la
declaración del Estado de Alarma por la crisis del Covid-19 a fin de garantizar la prestación de
los servicios esenciales en su ámbito de actuación?

El Servici Devesa-Albufera ha seguit realitzant les mateixes tasques a excepció dels 9 dies
de "permís retribuït recuperable" en què es va establir exclusivament un servici de control i
vigilància de les instal·lacions i arbrat de la Devesa.

2ª.- ¿Qué directrices han emanado del Centro de Coordinación Operativo Municipal para
atender la situación generada en la Devesa-Albufera?

S'ha estat en contacte en tot moment amb el CECOPAL, tot i que no ha estat necessària cap
intervenció donada la situació de continuació de les tasques per part de l'Servici
Devesa-Albufera.

3ª.- ¿Qué actuaciones ha realizado el Servicio Devesa-Albufera desde la entrada en vigor
del Real Decreto por el que se declara el Estado de Alarma?

A nivell de personal, s'ha organitzat a tots els membres adscrits al mateix seguint les
directrius generals i a nivell de treball administratiu i de les tasques pròpies del servici, s'ha
continuat amb normalitat.

4ª.- ¿Ha implantado el Servicio Devesa-Albufera modelos de trabajo no presencial, comoel
teletrabajo, con objeto de mantener la actividad municipal?

Sí, per a tot el personal administratiu i, parcialment, per al personal tècnic.

5ª.- ¿Qué actuaciones de vigilancia del bosque de la Devesa-El Saler realiza la
contratamunicipal en la situación actual de Estado de Alarma?

A excepció dels dies abans indicats en què es va establir un servici mínim de control i
vigilància, la vigilància de bosc de la Devesa s'ha realitzat diàriament pels guardes forestals i les
brigades de la contracta de manteniment."
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26 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2020-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 22
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Julia Climent Monzó, del Grup Municipal Popular, relatives al
"Dragatge de les séquies durant l'estat de l'alarma".

PREGUNTAS

"El pasado 15 de marzo Alcaldía dictó la Resolución para la adopción de medidas
tendentes a garantizar los servicios esenciales en València, como consecuencia de la declaración
del estado de alarma. Entre dichos servicios esenciales, se incluyen la limpieza y el dragado de
las acequias de La Albufera, así como la vigilancia del estado del arbolado de la Devesa-El Saler.

 Con base a lo anterior, se formulan las siguientes

PREGUNTAS 

1ª.- ¿Qué trabajos está realizando el Consistorio de dragado y mantenimiento de acequias
en el ámbito de La Albufera durante el estado de alarma?

2ª.- ¿Qué número de personal está desarrollando en la actualidad los citados trabajos? ¿Qué
plantilla presta este servicio en circunstancias ordinarias?

3ª.- ¿Qué superficie total se ha desbrozado en canales, motas y orillas en lo que llevamos
de año? ¿En qué enclaves? Interesamos desglose por meses.

4ª.- ¿Cuántos metros cúbicos de sedimentos se han extraído con ocasión de la realización
de estos trabajos? ¿Cuál ha sido la cota de excavación?

5ª.- ¿A cuánto asciende la partida destinada al dragado de acequias? ¿Cuál ha sido el
estado de ejecución de esta partida durante el primer trimestre del año?

6ª.- ¿Qué actuaciones de este tipo se tienen previstas para los próximos meses en La
Albufera? ¿Cómo se verán afectadas por la actual crisis sanitaria?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"1ª.- ¿Qué trabajos está realizando el Consistorio de dragado y mantenimiento de acequias
en el ámbito de la Albufera durante el Estado de Alarma?

Com vosté sabrà, per primera volta en la història el servici de Devesa-Albufera compta
amb una contracta de dragatge i manteniment de séquies.

Els principals treballs durant l’estat d’alarma han estat centrats en el manteniment dels
canals de desaigüe de l’Albufera, mitjançant el desbrossament de vores de canals i extracció de la
vegetació dallada i en actuacions per retirar els taps d’arena a les goles.
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2ª.- ¿Qué número de personal está desarrollando en la actualidad los citados trabajos? ¿Qué
plantilla presta este servicio en circunstancias ordinarias?

Estos treballs els realitzen a través del contracte per a la prestació del "Servici de neteja,
dragatge i conservació de vores, canals i séquies de titularitat municipal en l’àmbit del llac de
l’Albufera de València", amb la supervisió tècnica del servici Devesa-Albufera i el personal
dedicat a estes funcions és el mateix que en circumstàncies ordinàries.

3ª.- ¿Qué superficie total se ha desbrozado en canales, motas y orillas en lo que llevamosde
año? ¿En qué enclaves? Interesamos desglose por meses.

La superfície total desbrossada fins a 31 de març és de 33.614 m .2

Gener: 5.626 m  (canals Punta de Llebeig i mata del Brossar en fronteres de Catarroja i2

Silla respectivament).

Febrer: 5.084 m  (sequiol del Figuero i sequiol de l'Or, séquia Ravisanxoi séquia del Fus).2

Març: 22.904 m  en canals de desaigüe del llac (séquia del Racó de l’Olla, séquia Nova,2

séquia de les Piules, Sequiota, Pas Podrit, carrera de la Reina Vella, séquia de Malta,
séquia Vella del Palmar, Junça, séquia del Timo, séquia de la Reina des de la plana fins
l’entreforc, Estany de la Plana, carrerot de València, carrerot de Sueca, Riuet i Cabilà).

4ª.- ¿Cuántos metros cúbicos de sedimentos se han extraído con ocasión de la realización
de estos trabajos? ¿Cuál ha sido la cota de excavación?

S’estima que durant la present temporada s’han extret aproximadament 30.000 m  de3

sediment, amb una cota mitjana aproximada d’excavació de 80 cm., amb els quals s’han
recrescut 12.281 metres de motes.

5ª.- ¿A cuánto asciende la partida destinada al dragado de acequias? ¿Cuál ha sido elestado
de ejecución de esta partida durante el primer trimestre del año?

La partida del "Servici de neteja, dragatge i conservació de vores, canals i séquies de
titularitat municipal en l’àmbit del llac de l’Albufera de València", FP760-17240-21000,
ascendeix a 99.996,82 € anuals, I.V.A. inclòs. La despesa fins a 31 de març passat és de
89.006,21 €, donat l’important volum de treball generat en estos primers mesos de l’any.

6ª.- ¿Qué actuaciones de este tipo se tienen previstas para los próximos meses en la
Albufera? ¿Cómo se verán afectadas por la actual crisis sanitaria?

El treballs no es reprendran fins passada l’època de reproducció d’aus, que ja ha començat.
Durant els propers mesos, les actuacions es limitaran al manteniment de l’obertura de les goles,
quan siga necessari, per tal de garantir el desguàs correcte de l’aiguamoll durant l’època de cultiu
de l’arrossar."
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27 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000098-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
les "Accions en els cementeris durant l'estat d'alarma pel COVID-19".

PREGUNTA

"Valencia ha estado bajo el Estado de alarma decretado por el Gobierno Central con
motivo de la pandemia de Covid-19. Como consecuencia del mismo se han adoptado una serie de
medidas desde la Delegación de Cementerios sobre medidas para realizar los enterramientos y
sepelios.

Por todo ello, formulamos las siguientes preguntas

1. ¿Qué decisiones ha adoptado la Delegación de Cementerios ante la situación del estado
de alarma?

2. ¿Qué medidas de protección se han realizado con los trabajadores y a partir de cuando
tuvieron disponibles el material?

3. ¿Cuánto personal ha trabajado desde la declaración del estado de alarma en el Servicio
de Cementerios? ¿Ha precisado de refuerzo de otras delegaciones?

4. ¿Qué medidas se han adoptado en el Tanatorio Municipal?

5. ¿Qué medidas se han adoptado en el Crematorio Municipal?

6. ¿Ha afectado al personal de la adjudicataria la situación de la pandemia?

7. ¿Ha resultado afectado algún funcionario del Servicio de Cementerios?

8. ¿En qué medida ha repercutido la pandemia en las contratas del Servicio de
Cementerios?

9. ¿La construcción de nichos y columbarios adjudicados este año para construirse en
diversos camposantos se ha visto paralizada? Si ha sido así, ¿para cuándo está prevista su
finalización?

10. En una de las resoluciones del Ayuntamiento de València para garantizar los servicios
esenciales y sobre medidas en los cementerios se afirma que "sin perjuicio que se dispondrá por
esta Administración municipal, un acto de reconocimiento a todas las personas fallecidas en esta
situación de pandemia que hayan sido inhumadas o incineradas en la Ciudad de València".
¿Tiene previsto el Ayuntamiento de València un acto de reconocimiento a todas las personas
fallecidas en esta situación de pandemia?

11. En un medio de comunicación se publicó la existencia de algunos casos de fricción
entre familiares de fallecidos y un trabajador de Cementerios. ¿Nos puede indicar lo sucedido y si
han existido más casos? ¿Se ha averiguado por la Delegación lo ocurrido?".
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RESPOSTA

Sr. Ramón, Delegat de Cementeris i Servicis Funeraris

"1. Que decisions ha adoptat la Delegació de Cementeris davant la situació de
l'Estat d'Alarma?

Principals mesures adoptades cris sanitària COVID - 19, en relació als Cementeris,
Tanatori i Crematoris de titularitat municipal :

1).- Moció Regidor Delegat de Cementeris, en data 9 de març de 2020, en relació al
document tècnic del Ministeri de Sanitat denominat "Procediment per al maneig de cadàvers de
casos de COVID-19", de data 2 de març de 2020.

2).- Escrit de data 9 de març de 2020, es va instar a la Conselleria de Sanitat de la
Generalitat Valenciana, que es "procedisca a l'emissió d'informe en relació a la documentació
aportada procediment per a maneig de cadàvers de casos de COVID-19, sobre els criteris a seguir
i mesures a adoptar en relació a: 1.- Sales vetla de cadàvers a prestar en els Tanatoris-Crematoris.
2.- Actes d'inhumació i incineració en els Cementeris de titularitat pública.

3).- Acord de Junta de Govern Local, de data 13 de març de 2020, entre altres qüestions, es
va adoptar la prohibició de prestació del servei de Salas vetla de cadàvers i les celebracions
religioses i laiques en els espais habilitats a aquest efecte en els Tanatoris-Crematoris de la Ciutat
de València, de caràcter públic, … en relació a persones mortes per causa del COVID-19.

D'igual manera, la citada prohibició és extensiva als serveis religiosos de la capella del
Cementeri General de València, i en la pràctica d'enterraments que se celebren pels ritus
musulmà i jueu.

4).- Els set Cementeris de titularitat municipal van ser tancats en data 16 de març de 2020,
realitzant-se única i exclusivament els serveis comprensius dels actes d'inhumació, respectant
estrictes mesures de salut, conforme als Protocols d'aplicació, de conformitat a la normativa
vigent.

5).- En el Tanatori-Crematori 2 Ciutat de València", l'horari d'obertura des de la data del 17
de març de 2020, va ser reduït de les 9,00 hores a les 21,30 hores.

6 ).- Resolució – RA-139, del Regidor Delegat de Cementeris, de data 24 de març de 2020,
ampliable la prohibició de prestació del servei de Salas vetla de cadàvers i les celebracions
religioses i laiques en els espais habilitats a aquest efecte en els Tanatoris-Crematoris de la Ciutat
de València, de caràcter públic, en relació a TOTES les persones mortes, siga com siga la causa
de la mort, on entre altres qüestions, es van adoptar una sèrie de mesures COVID-19 en relació a
les contractes vigents que gestiona el Servei de Cementeris.

7).- La citada Resolució va ser elevada perquè en prengueu coneixement i efectes a la Junta
de Govern Local, de data 27 de març de 2020.
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2. Que mesures de protecció s'han realitzat amb els treballadors i a partir de
quan van tindre disponibles el material?

Les mesures de protecció, conforme al Servei de Medicina Laboral, a més de la provisió
del material, va ser la de tancament de les oficines d'accés al públic i l'estricte respecte de les
distàncies en l'àmbit físic dels llocs de treball.

El material va ser remés pel Servei de Medicina Laboral, en successius lliuraments, amb
especial incidència en una bossa de 50 màscares, que van arribar a les oficines del Servei, (Camí
Vell de Picassent s/n), el dilluns 6 d'abril de 2020, a repartir entre els 13 funcionaris adscrits a
aquest Servei de Cementeris.

3. Quant personal ha treballat des de la declaració de l'Estat d'Alarma en el Servei  de
Cementeris? Ha precisat de reforç d'altres Delegacions?

El personal que exerceix les seues funcions en data de hui és el de 13, plantilla completa
assignada al Servei. Fins al dia de la data, no s'ha precisat el reforç d'altres Delegacions en
l'acompliment del servei.

4. Quines mesures s'han adoptat en el Tanatori Municipal?

La concessionària FUNESPAÑA S.A. ha subministrat al seu personal emprat màscares
FFP3 y guants, igual que els funeraris que fan treballs de recepció per als treballs en cotxera, a
més de l'anterior, les corresponents bates.

5. Quines mesures s'han adoptat en el Crematori Municipal?

La contractista A.T.R.O.E.S.A. ha subministrat al personal els corresponents Epis,
comprensius de guants, entre altres de model de vinil, làtex, nitril negre, goma, i cuir/lona i
diferents models de màscares i guants de protecció.

6.- Ha afectat el personal de l'adjudicatària la situació de la Pandèmia?

En relació a les empreses S.A.V., A.T.R.O.E.S.A., i FUNESPAÑA S.A., la situació de
pandèmia aquesta ocasionat una situació d'anormalitat excepcional de comú coneixement, però la
prestació del servei públic per part del personal es realitza estrictament conforme a la normativa
vigent d'aplicació.

7.- Ha resultat afectat algun funcionari del Servei de Cementeris?

Des de la data del 14 d'abril de 2020, primer dia de Declaració d'Alarma, s'han produït
dues incidències.

En relació al funcionari ******, va estar de baixa des de la data del 14 de març de 2020
fins a la data del 8 d'abril de 2020, per motiu de sospita d'infecció per coronavirus. A més, en
relació a la funcionària ******, va estar de baixa dos dies, motivats per la malaltia comuna de la
seua filla en tornar d'una estada fora d'Espanya per motius docents. Finalment, no va resultar
tindre res a veure amb la infecció per coronavirus.
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8.- En quina mesura ha repercutit la pandèmia en les contractes del Servei de Cementeris?

Amb independència del suport i solidaritat en aquests moments tan dramàtics i especials,
que ha transmés aquesta Delegació de Cementeris a tot el personal treballador de les quatre
contractes intervinents (S.A.V., A.T.R.O.E.S.A., FUNESPAÑA S.A. I CROSSING
(Beneficència)), l'actuació d'un dels familiars (veure notícia cursada per València Plaza, pregunta
11), ha suposat la baixa mèdica per depressió d'una treballadora de S.A.V. que va ser recriminada
a la porta d'accés "Antic Camí de Mandingorra" de la Secció 19 del Cementeri General de
València, per un familiar assistent en l'entrada a un acte d'inhumació, que presumptament volia
suplantar la identitat de "un ministre de culte o persona assimilada de la confessió respectiva per
a la pràctica dels ritus funeraris de comiat del difunt", emparat presumptament en una fictícia
llibertat religiosa que vulnerava una normativa de salut pública. Referent a aquesta informació, la
Delegació disposa del corresponent informe de la contracta S.A.V., amb un detallat relat del
succeït amb la citada família.

9.- La construcció de nínxols i columbarios adjudicats enguany per a construir-se en
diversos camposantos s'ha vist paralitzada? Si ha sigut així, Per a quan està  prevista la seua
finalització?

En tractar-se el Servei de Cementeris d'un SERVEI ESSENCIAL, la construcció d'unitats
d'enterrament ha continuat en marxa, donant-se d'alta noves unitats d'enterrament en el Cementeri
de Campanar, el passat dia 4 d'abril de 2020.

Sobre aquest tema, en l'actualitat, no hi ha cap paralització en els projectes previstos per a
l'exercici 2020, més enllà d'alguna incidència en la provisió de materials de construcció i la
demora de la prestació, que es van gradualment solucionant.

10.- En una de les resolucions de l'Ajuntament de València per a garantir els serveis
essencials i sobre mesures en els cementeris s'afirma que "sense perjudici que es disposarà per
aquesta Administració municipal, un acte de reconeixement a totes les persones mortes en
aquesta situació de pandèmia que hagen sigut inhumades o incinerades en al Ciutat de València".
Té previst l'Ajuntament de València un acte de reconeixement a totes les persones mortes en
aquesta situació de pandèmia?

Sí, sobre la base del tenor literal de l'apartat desé de la Resolució del Regidor Delegat de
Cementeris, de data 24 de març de 2020, ratificada en la seua integritat per la Junta de Govern
Local, de data 27 de març de 2020.

11.- En un mitjà de comunicació es va publicar l'existència d'alguns casos de fricció entre
familiars de morts i un treballador de Cementeris Ens pot indicar el succeït i si han existit més
casos? S'ha esbrinat per la Delegació l'ocorregut?

El cas concret que sembla referir-se la pregunta atén, de conformitat al mitjà de
comunicació "València Plaza", al dilluns dia 6 de març de 2020, on va haver-hi una fricció en un
acte d'inhumació entre els membres d'una família i el personal allí present de la contracta S.A.V..
Un dels fills del mort, vulnerant la norma estatal aplicable a totes les defuncions produïdes en tot
el territori estatal, Ordre SND/298/2020, del Ministeri de Sanitat, de 29 de març, pel qual



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 d

cQ
Z
 c

G
S
C
 y

A
cU

 H
w

g
q
 S

S
6
J 

ty
lE

 G
ew

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 25/05/2020 ACCVCA-120 15587946684311170565

563391110598934867

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 23 D'ABRIL DE 2020 54

s'estableixen mitjanes excepcionals en relació amb les vetles i cerimònies fúnebres per a limitar
la propagació i el contagi pel COVID-19 (B.O.E. de data 30 de març de 2020), pretenia
presumptament substituir la identitat d'un ministre de culte o persona assimilada per a la pràctica
dels ritus funeraris i ser la quarta persona habilitada en l'acte d'inhumació.

Referent a aquesta informació, la Delegació disposa del corresponent informe de la
contracta S.A.V., amb un detallat relat del succeït amb la citada família.

Així, l'article 5 de la citada Ordre ministerial, disposa … La participació en la comitiva per
a l'enterrament o comiat per a cremació de la persona morta es restringeix a un màxim de tres
familiars o afins, a més, en el seu cas, del ministre de culte o persona assimilada de la confessió
respectiva per a la pràctica dels ritus funeraris de comiat del difunt.

Sobre aquest tema, la fricció va vindre motivada per la prohibició d'entrada al recinte
municipal d'aqueixa persona, complint la contracta amb les instruccions rebudes per la normativa
vigent d'aplicació, tal com es realitza des de la data del 30 de març de 2020, per estrictes motius
de salut i seguretat no sols del personal treballador intervinent, sinó també de la ciutadania
present en aqueixos actes.

En els més de 300 actes d'inhumació i incineració en els diferents recintes municipals que
s'han realitzat en els últims 15 dies, no s'han produït mes casos d'aquesta naturalesa, amb
independència que la present situació d'alarma mundial per pandèmia, (Declaració de
l'Organització Mundial de la Salut, O.M.S., de data 11 de març de 2020), lamentablement
incideix amb caràcter essencial, en el protocol ordinari de la prestació del servei públic dels actes
d'inhumació o incineració."

28 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000099-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
la "Regeneració i reconstrucció d'infraestructures a les platges de València".

PREGUNTA

"Tras el paso de la tormenta Gloria muchas infraestructuras del litoral valenciano así como
las playas se vieron afectadas.

PREGUNTAS

1) Ante la situación creada con el coronavirus y el estado de alarma, ¿se han visto
paralizadas obras de reparación y regeneración del litoral? Especifique cuales.

2) ¿Cree que para la temporada de verano estarán arregladas las playas?

3) ¿Se han revisado los emisarios submarinos después de la tormenta? ¿Cuáles? Adjunte
los informes de resultados de las inspecciones".

RESPOSTA
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Sr. Grezzi, Delegat de Platges

"1) Ante la situación creada con el coronavirus y el Estado de Alarma, ¿se han visto
paralizadas obras de reparación y regeneración del litoral? Especifique cuales.

Las obras de regeneración del litoral corresponden a la Demarcación de Costas.

2) ¿Cree que para la temporada de verano estarán arregladas las playas?

Desde el Ayuntamiento se ha seguido reparando las instalaciones de las playas en la
medida que las posibilidades presupuestarias y la actividad de los proveedores nos han permitido,
por lo que para la temporada de verano ya estará subsanado.

3) ¿Se han revisado los emisarios submarinos después de la tormenta? ¿Cuáles? Adjunte
los informes de resultados de las inspecciones.

Esta pregunta es competencia del Servicio del Ciclo Integral del Agua."

RESPOSTA

Sra. Valia, Delegada del Cicle Integral de l'Aigua

"1.- Las obras de regeneración del litoral corresponden a la Demarcación de Costas.

2.- Desconocemos si en el caso de la Demarcación de Costas habrán terminado las tareas.
Desde el Ayuntamiento se ha seguido reparando las instalaciones de las playas en la medida que
las posibilidades presupuestarias y la actividad de los proveedores nos han permitido, por lo que
para la temporada de verano ya estará subsanado.

3.-  La inspección es competencia de EPSAR. Por parte del Ayuntamiento se le ha
requerido la revisión aunque no se han proporcionado todavía los resultados."

29 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000099-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
les "Contractes i treballs de parcs i jardins durant l'estat d'alarma".

PREGUNTA

"El R.D. 463/2020, de 14 de marzo, por el que se declaró el stado de alarma por el
COVID-19, modificado por el Real Decreto-Ley 11/2020, de 31 de marzo, dice que en el caso
"de los contratos de servicios de seguridad y limpieza, sí será posible su suspensión total o
parcial, en los términos establecidos en el apartado 1 de este artículo, y a instancia del contratista
o de oficio, si como consecuencia de las medidas adoptadas por el Estado, las Comunidades
Autónomas o la Administración local para combatir el COVID-19 …".

PREGUNTAS
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1) Dado que en la actualidad se encuentran cerrados los parques y jardines de la ciudad.
¿Existe algún tipo de suspensión de las contratas dedicadas a las labores de mantenimiento de
esas infraestructuras?

2) En caso afirmativo, ¿desde qué fecha y en qué términos?

3) En caso negativo, ¿qué encargos y funciones está cumpliendo el personal destinado por
las contratas, así como del Organismo Autónomo Municipal (O.A.M.) de Parques y Jardines de
València? Adjunte la planificación de trabajos y el personal destinado".

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Jardineria Sostenible i Renaturalització de la Ciutat

"1- Atès que en l'actualitat es troben tancats els parcs i jardins de la ciutat, hi ha algun tipus
de suspensió de les contractes dedicades a les tasques de manteniment d'eixes infraestructures?

Zona Nord

No s'ha suspés la contracta per a la Gestió, Conservació, Manteniment, Neteja i dels Espais
Enjardinats i de les seues Instal·lacions i Equipaments, així com de l'Arbratge Urbà de la Ciutat
de València (Zona Nord). S'ha optat per modificar els servicis segons acords de JGL i el següent
calendari, atesa l'excepcionalitat de la situació:

16 - 17 de març, prestació de servicis ordinaris.
17 - 29 de març, prestació de servici reduït segons acord entre empresa i treballadors, amb
compromís de recuperació de jornades no treballades individualment.
30 de març - 9 d’abril, prestació de servicis mínims essencials aprovats pel servici de
Jardineria Sostenible, segons Reial decret 10/2020 de 29 de març i després de la Comissió
de Seguiment per a la translació a l'àmbit local de les noves mesures preses pel Govern
central, tenint la consideració de permís retribuït recuperable per al personal que no va
poder treballar.
10 d’abril - d'ara en avant (mentre es mantinga l’Estat d'Alarma), prestació servicis
ordinaris.

Zona Sud

16 - 29 de març, prestació de servicis ordinaris, si bé d'acord amb les mesures preventives i
organitzatives acordades per l'empresa i els representants dels treballadors.
Durant el període de permís retribuït recuperable, s'han mantingut única i exclusivament
els servicis mínims aprovats per la J.G.L del 3 d'abril, per a garantir el funcionament pel
que fa a la neteja d'espais enjardinats i la seguretat de les persones quant a l'estat de
l'arbrat.
Des del 10 d'abril de nou es mantenen la totalitat de servicis ordinaris objecte de contracte.

2- En cas afirmatiu. Des de què data i en quins terminis?

No procedeix.
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3-  En cas negatiu, quins encàrrecs i funcions està complint el personal destinat per les
contractes, així com de l'Organisme Autònom Municipal (O.A.M.) de Parcs i Jardins de
València? Adjunte la planificació de treballs i el personal destinat.

Zona Nord

Atés que no s'ha suspés la contracta, una vegada concloga l'estat d'alarma, es procedirà a
recuperar les jornades no treballades, realitzant las tasques definides al Plec de Prescripcions
Tècniques que regeix el contracte de Gestió, Conservació, Manteniment, Neteja dels Espais
Enjardinats i de les seues Instal·lacions i Equipaments, així com de l'Arbrat Urbà de la Ciutat de
València (Zona Nord) mitjançant els diferents equips de treball definits en l'organigrama de
l'empresa contractista segons planificacions tècniques elaborades, fent major èmfasi en aquelles
tasques relacionades amb el control del creixement de la vegetació (sega de praderes, retallada de
tanques, desbrossament d'escocells, etc.) a l'efecte de condicionar els espais enjardinats el més
prompte possible, amb l'objectiu de restablir el seu estat òptim per a quan acabe el període de
confinament de la població.

Zona Sud

Atés que no s'ha suspés la contracta, una vegada concloga l'estat d'alarma, es procedirà a
recuperar les jornades de permis retribuït recuperables (entre el 30 de marc i el 9 d’abril). El
personal de la contracta des del 13 d'abril, continua complint amb la totalitat dels servicis objecte
de contracte. La planificació que s'estableix és similar a la preexistent abans de la declaració de
l'Estat d'Alarma.

En definitiva, el compliment de totes i cadascuna de les tasques objecte de contracte
conduents a la recuperació, conservació i manteniment adequat de les unitats enjardinades i els
seus components.

L'O.A.M. Parcs i Jardins, s'ha anat adaptant progressivament a les distintes resolucions de
l'Ajuntament de València, respecte a l'ordenació del personal i protocols davant la crisi sanitària
del COVID-19 i l’estat d’alarma.

Davant d’estes resolucions, s'han anat realitzat diferents plans de treball per a adaptar-se a
la realitat de cada moment.

El treball s’ha planificat, depenent de les funcions de cada departament de l'O.A.M. i
segons les diferents tasques desenvolupades pel personal a ell adscrit.

Departaments d'Oficines (Formació, Recursos Humans, Econòmic Pressupostari, Tècnic i
Sistemes d'Informació):

Teletreball i treball presencial sols quan siga estrictament necessari.
Departament Conservació:

Director de departament: Teletreball i treball presencial sols quan siga estrictament
necessari.
Personal Tècnics: Teletreball i treball presencial sols quan siga estrictament
necessari.
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Personal Gestor: Treball presencial per al control i supervisió de la neteja dels
jardins, l'estat vegetatiu de l'arbratge i possibles perills que puguen recomanar
intervenció, evolució dels jardins, i control de dependències i infraestructures dels
jardins de l'O.A.M..
Guardes: Servicis mínims amb treball presencial per al control de dependències i
infraestructures dels jardins de l'O.A.M. i en permís retribuït recuperable al llarg del
termini establert pel Ministeri.
Personal Jardineria, infraestructures i manteniment de fonts: Servicis mínims per
garantir servicis essencials i en permís retribuït recuperable al llarg del termini
establert pel Ministeri.

Departament Medi Ambient:
Director de Departament: Teletreball i treball presencial sols quan siga estrictament
necessari.
Personal Operari de fonts: Servicis mínims per garantir servicis essencials i en
permís retribuït recuperable al llarg del termini establert pel Ministeri."

30 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2020-000100-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Mª. Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans, relatives a
la "Neteja viària i desinfecció als Pobles de València".

PREGUNTA

"Vecinos de Pueblos de València nos han hecho llegar avisos sobre carencias de personal
destinado a la limpieza de sus calles y desinfección del mobiliario urbano.

PREGUNTAS

Adjuntar programación y personal destinado de limpieza viaria y desinfección de cada uno
de los Pueblos de València durante el periodo extraordinario del estado de alarma".

RESPOSTA

Sr. Campillo, Delegat de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l’Espai
Urbà

"Única:

- Adjuntar programación y personal destinado de limpieza viaria y desinfección de cada
uno de los Pueblos de Valencia durante el periodo extraordinario del Estado de Alarma.

La programació dels equips de neteja i desinfecció als Pobles de València ha sigut i és en
l'actualitat, la següent:

PROGRAMACIÓ EQUIPS NETEJA I DESINFECCIÓ EXECUTATS DONES DE 15 MARÇ FINS 5-ABRIL 2020
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Poble Baldeig amb desinfectant dates previstes Neteja i desinfecció
exterior de contenidors

Neteja i
desinfecció de
papereres per  
dins i per fora

Neteja i
desinfeccio
interior de

contenidors

Desinfecció exterior
de contenidors i

papereres (a partir
del 23 març)

POBLES DEL NORD                  

BENIFARAIG 14-mar 04-abr     21-mar       Cada 48 hores

POBLE NOU   05-abr             Cada 48 hores

CARPESA 14-mar 04-abr     01-abr       Cada 48 hores

CASES DE BÀRCENA 14-mar 04-abr             Cada 48 hores

MAUELLA 14-mar 04-abr             Cada 48 hores

MASSARROJOS 14-mar 04-abr     01-abr       Cada 48 hores

BORBOTÓ 14-mar 04-abr     01-abr       Cada 48 hores

BENIMÀMET 18-mar 08-abr     21-mar       Cada 48 hores

BENIFERRI 16-mar 06-abr     23-mar       Cada 48 hores

                   

POBLES DEL SUD                  

La Torre i Faitanar
(Sociòpolis) 14-mar 20-mar 21-mar 23-mar 23-mar 24-mar   01-abr Cada 48 hores

  28-mar 30-mar 31-mar 04-abr 25-mar 27-mar     Cada 48 hores

          28-mar 01-abr     Cada 48 hores

          02-abr 04-abr     Cada 48 hores

Forn d´Alcedo 14-mar 16-mar 24-mar   25-mar 26-mar   02-abr Cada 48 hores

          30-mar 31-mar     Cada 48 hores

          04-abr 06-abr     Cada 48 hores

Castellar-Oliverar 17-mar 18-mar 19-mar 25-mar 26-mar 27-mar   02-abr Cada 48 hores

  26-mar 27-mar 01-abr 02-abr 31-mar 01-abr     Cada 48 hores

  03-abr       03-abr 04-abr     Cada 48 hores

Pinedo 18-mar 25-mar 01-abr   25-mar 26-mar   03-abr Cada 48 hores

          30-mar 31-mar     Cada 48 hores

          04-abr 06-abr     Cada 48 hores

                  Cada 48 hores
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El Saler 19-mar 26-mar 02-abr   27-mar 31-mar   03-abr Cada 48 hores

          01-abr 02-abr     Cada 48 hores

          06-abr       Cada 48 hores

                  Cada 48 hores

El Palmar 20-mar 27-mar 03-abr   23-mar 28-mar   03-abr Cada 48 hores

          01-abr 06-abr     Cada 48 hores

                  Cada 48 hores

                  Cada 48 hores

El Perellonet 16-mar 17-mar 21-mar 23-mar 23-mar 24-mar   03-abr Cada 48 hores

  24-mar 28-mar 30-mar 31-mar 02-abr 03-abr     Cada 48 hores

  04-abr               Cada 48 hores

                  Cada 48 hores

QUATRE CARRERES                 Cada 48 hores

La Punta 21-mar 23-mar     25-mar 31-mar   30-mar Cada 48 hores

 

PROGRAMACIÓ EQUIPS NETEJA I DESINFECCIÓ DONES DE 6-ABRIL FINS MAIG 2020

Poble Baldeig amb desinfectant dates
previstes

Neteja i desinfecció
exterior de contenidors.

Neteja i
desinfecció de
papereres per  
dins i per fora

Neteja i
desinfeccio
interior de

contenidors.

Manteniment,
desinfecció de
contenidors i

papereres

POBLES DEL NORD I OEST                

BENIFARAIG   15-abr   06-abr 06-abr 07-abr 21-abr Cada 48 hores

    25-abr   22-abr 22-abr     Cada 48 hores

    05-maig           Cada 48 hores

POBLE NOU   15-abr   06-abr 06-abr 07-abr 21-abr Cada 48 hores

    25-abr   22-abr 22-abr     Cada 48 hores

    05-maig           Cada 48 hores

CARPESA   15-abr   06-abr 06-abr 07-abr 21-abr Cada 48 hores

    25-abr   22-abr 22-abr     Cada 48 hores
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    05-maig           Cada 48 hores

CASES DE BÀRCENA   15-abr   06-abr 07-abr 08-abr 28-abr Cada 48 hores

    25-abr   22-abr 22-abr     Cada 48 hores

    05-maig           Cada 48 hores

MAUELLA   15-abr   07-abr 07-abr 08-abr 28-abr Cada 48 hores

    25-abr   22-abr 22-abr     Cada 48 hores

    05-maig           Cada 48 hores

MASSARROJOS   15-abr   06-abr 06-abr 08-abr 22-abr Cada 48 hores

    25-abr   22-abr 22-abr     Cada 48 hores

    05-maig            

BORBOTÓ   15-abr   06-abr 06-abr 07-abr 22-abr Cada 48 hores

    25-abr   22-abr 22-abr     Cada 48 hores

    05-maig           Cada 48 hores

BENIMÀMET 08-abr 17-abr   06-abr 06-abr 24-abr 22 i 23-abr Cada 48 hores

    29-abr   22-abr 22-abr     Cada 48 hores

    07-maig           Cada 48 hores

BENIFERRI 06-abr 17-abr   08-abr 08-abr 23-abr 25-abr Cada 48 hores

    27-abr   22-abr 22-abr     Cada 48 hores

    07-maig           Cada 48 hores

POBLES DEL SUD               Cada 48 hores

La Torre i Faitanar (Sociòpolis) 04-abr 06-abr 07-abr 11-abr 17-abr 14-abr 07-abr Cada 48 hores

  15-abr 16-abr 17-abr 23-abr 24-abr   08-abr Cada 48 hores

  23-abr 24-abr 25-abr 29-abr 30-abr   11-abr Cada 48 hores

              27-abr Cada 48 hores

Forn d´Alcedo 08-abr 17-abr 27-abr 07-abr 08-abr 15-abr 07-abr Cada 48 hores

        14-abr 15-abr   11-abr Cada 48 hores

        18-abr 21-abr   22-abr Cada 48 hores

        25-abr 27-abr   27-abr Cada 48 hores
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Castellar-l'Oliverar 01-abr 02-abr 03-abr 08-abr 09-abr 15-abr 07-abr Cada 48 hores

  08-abr 09-abr 11-abr 15-abr 16-abr   08-abr Cada 48 hores

  18-abr 21-abr 22-abr 21-abr 22-abr   22-abr Cada 48 hores

  27-abr 28-abr 29-abr 27-abr 28-abr   27-abr Cada 48 hores

Pinedo 01-abr 09-abr 18-abr 11-abr 14-abr 16-abr 08-abr Cada 48 hores

  28-abr     18-abr 21-abr   11-abr Cada 48 hores

        25-abr 27-abr   22-abr Cada 48 hores

              27-abr Cada 48 hores

El Saler 02-abr 11-abr 21-abr 07-abr 14-abr 16-abr 08-abr Cada 48 hores

  29-abr     15-abr 21-abr   11-abr Cada 48 hores

        22-abr 27-abr   22-abr Cada 48 hores

        28-abr     27-abr Cada 48 hores

El Palmar 03-abr 14-abr 22-abr 09-abr 17-abr 17-abr 08-abr Cada 48 hores

  30-abr     24-abr 30-abr   11-abr Cada 48 hores

              22-abr Cada 48 hores

              27-abr Cada 48 hores

El Perellonet 04-abr 06-abr 07-abr 11-abr 17-abr 17-abr 08-abr Cada 48 hores

  14-abr 15-abr 16-abr 23-abr 24-abr   11-abr Cada 48 hores

  23-abr 24-abr 25-abr 29-abr 30-abr   22-abr Cada 48 hores

  30-abr           27-abr Cada 48 hores

QUATRE CARRERES               Cada 48 hores

La Punta 23-abr 24-abr   06-abr 14-abr 17-abr 14-abr Cada 48 hores

  14-abr 15-abr 16-abr 22-abr 29-abr   15-abr  

  05-maig 06-maig 07-maig 06-maig 13-maig   16-abr  

  18-maig     20-maig 27-maig   17-abr  

              05-maig  

              12-maig  

              13-maig  
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              14-maig  

              15-maig  

PERSONAL EN ESTOS TREBALLS EN LA ZONA 1: POBLES DEL SUD

En manteniment de la desinfecció de papereres i contenidors

BARRI Operari/a amb motxilla

19.1.EL FORN D'ALCEDO 1

19.2.CASTELLAR-L'OLIVERAL 1

19.3.PINEDO

1

19.4.EL SALER

19.5.EL PALMAR

1

19.6.EL PERELLONET

19.7.LA TORRE 1

En llavat i desinfecció exterior de contenidors:

2 Hidronetejadores segons programació amb 1 operari/a cadascuna, per a llavat exterior de
contenidors.

En llavat interior i desinfecció de contenidors:

1 conductor/a per a llavat de contenidors lateral, o 1 conductor/a + 1 peó per a llavat de
contenidors posterior.

En baldeig amb aigua i desinfectant:

2 cubes cisterna per al baldeig, segons programació, amb 1 conductor/a + 2 peons
cadascuna.

PERSONAL EN ESTOS TREBALLS EN LA ZONA 2: POBLES DEL NORD I L’OEST

En manteniment de la desinfecció de papereres i contenidors:

Motxilla desinfecció:

Benimàmet: 2 operaris/ies diaris.
A la resta de Pobles del Nord van 2 operaris/ies diàriament repartits/des en:

Poble Nou
Borbotó
Carpesa
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Benifaraig
Cases de Bàrcena.
Massarrojos
Mauella

En baldeig amb aigua i desinfectant:

Baldeig (per programació): cada equip és una autocuba amb 1 conductor/a i 1 peó:

Pobles de l’Oest: 7 equips (complementats amb 1 hidronetejadora de zones no accessibles
amb 1 operari/a).
Pobles del Nord: 3 equips (complementats amb 3 hidronetejadores de zones no accessibles
amb 1 operari/a).

En llavat i desinfecció exterior de contenidors:

Neteja exterior contenidors amb hidronetejadora (cada equip amb 1 operari/a, per
programació):

Pobles de l’Oest: 2 equips.
Pobles del Nord: 2 equips.

En llavat i desinfecció interior de contenidors:

1 conductor/a per a llavat de contenidors lateral, o 1 conductor/a + 1 peó per a llavat de
contenidors posterior.

PERSONAL EN ESTOS TREBALLS EN LA ZONA 3: LA PUNTA

En manteniment de la desinfecció de papereres i contenidors:

Motxilla desinfecció: 1 Operari/a amb motxilla i productes desinfectants.

En baldeig amb aigua i desinfectant:

Baldeig (per programació): 1 equip compost d'una cuba amb 1 conductor/a i 1 operari/a.

En llavat i desinfecció exterior de contenidors:

Neteja exterior contenidors amb 1 equip de furgoneta hidronetejadora amb 1
operari/a-conductor/a.

En llavat i desinfecció interior de contenidors:

1 conductor/a per a llavat de contenidors lateral, o 1 conductor/a + 1 peó per a llavat de
contenidors posterior."
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31 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Pregunta formulada "in voce" pel Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
sobre la moció que presenta la Sra. Mª. del Rocío Gil Uncio, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a la "Tramitació del nou plec per a la contracta de neteja i recollida de residus urbans".

El Sr. Mundina pregunta qui ha ocorregut amb la moció que es va quedar sobre la mesa en
la sessió de març.

El Sr. President queda assabentat i contesta que el va passar al Servici de Gestió Sostenible
de Residus Urbans i Neteja de l'Espai Públic però que encara no li han contestat i no s'ha recordat
de reclamar la resposta, assenyala que ho farà immediatament.

32 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Prec formulat "in voce" pel Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular, sobre
"Pintades en el monòlit del Sr. Manuel Broseta en la Avda. Blasco Ibáñez".

El Sr. Mundina prega la neteja de les pintades en el monòlit del Sr. Manuel Broseta en la
Avda/ Blasco Ibáñez.

33 RESULTAT: CONTESTADA
ASSUMPTE:
Pregunta formulada "in voce" pel Sr. Carlos Mundina Gómez, del Grup Municipal Popular,
sobre "Insalubritat d'un pati interior d'una finca".

El Sr. Mundina pregunta sobre la notícia que s'ha publicat en el diari Les Províncies"
relativa a la utilització d'un pati interior com un abocador.

El Sr. García contesta que la finca está ocupada pero que se ha solicitado la ejecución
subsidiaria y que se está tramitando el expediente.

El Sr. President afig que com el cas ocorre en una finca i no en la via publica la
competència és de la Delegació de Salut i Consum Responsable i per tant és qui reclama
l'execució subsidiària i com ha assenyalat el Sr. García ja s'està tramitant.

El Sr. García además indica que no se tardará más de dos meses en solucionarlo y que el
propietario es SAREB.

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les dotze hores i trenta
minuts, de la qual s'estén la present acta que signa amb mi el president i que certifique com a
secretari.


